
ACTA DEL PLE ORDINARI DE LA CORPORACIÓ MUNICIPAL,
CELEBRAT EL DIA VINT-I-CINC DE MARÇ DE DOS MIL QUATRE

- - - o o o O O o o o - - -

A la ciutat de Sagunt, el dia vint-i-cinc de març de dos mil quatre, a les 17 hores
es reuneixen a la Sala de Sessions d’aquest Ajuntament, sota la presidència del Sr.
Miguel Ángel Martín López, primer tinent d’alcalde, que actua per substitució de la
Il·lma. Sra. Alcaldessa, els/les següents regidors/es:

Sr. José Luís M. Chover Lara
Sra. Nuria Hernández Pérez
Sr. Miguel García Benítez
Sra. Aurora Campayo Duarte
Sr. Alfonso Vicente Muñoz Muñoz
Sra. M. Monserrat Solaz Latorre
Sr. Miguel Á. Martín López
Sr. Fernando López-Egea López
Sra. Rosa M. Vilalta Villarroya
Sr. Joaquín Estal Lizondo
Sr. Manuel Civera Gómez
Sr. Josep Francesc Fernández Carrasco
Sr. Silvestre Borrás Azcona
Sr. Francisco Zarzoso Usina
Sr. Alfredo C. Castelló Sáez
Sr. Juan Serrano Moreno
Sra. Antonia L. Murciano Rodríguez
Sra.  M. Carmen Gómez Bernuz
Sra. M. Dolores Contreras Matalí
Sr. José L. Martí González
Sr. Marcelino Gil Gandia
Sr. Jaime E. Goig Torres
Sr. Manuel Gallart de la Torre
Sr. Miguel Á. Cortés Flor
EXCUSA LA NO ASSISTÈNCIA:
Sra. Gloria Calero Albal

Assistits de l’oficiala major, que actua per substitució com a secretària general,
Sra. Josefa Mª Esparducer Mateu, i de l’interventor, Sr. José Eugenio Garcerán
Rodríguez, a fi de celebrar sessió ordinària del Ple de la corporació, en primera
convocatòria.

La presidència obri la sessió i es passen a tractar els assumptes inclosos en
l’ordre el dia.

1 APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS
Sotmès a votació el primer punt de l’ordre del dia, el Ple de l’Ajuntament, per

unanimitat, ACORDA: Aprovar l’esborrany de les actes corresponents a les sessions
celebrades els dies vint-i-sis de febrer i onze de març de dos mil quatre.



2 DONAR COMPTE RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA, REGIDOR-
DELEGAT D’URBANISME, REGIDOR-DELEGAT D’ACTIVITATS I
REGIDORA-DELEGADA D’HISENDA

De conformitat amb el que disposa l’art. 42. del Reglament d’Organització,
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret de 28 de
novembre de 1986, s’informa el Ple de l’Ajuntament de totes les resolucions de
l’Alcaldia adoptades des de l’anterior sessió plenària ordinària, de data 26 de febrer
d’enguany, segons la següent relació:

RESOLUCIONS D’ALCALDIA

Mes de febrer 2004
20/02/04 Inscripció unió de fet 8/04.
20/02/04 Inscripció unió de fet 13/04.
20/02/04 Inscripció de la unió de fet 12/04.
20/02/04 Delegació en Sra. SPJ de la Com. Inf. de Commemoració del 25

aniversari dels Ajuntaments democràtics.
20/02/04 Exp. 27/04. Autorització ocupació de la via pública per als actes Falla

la Palmera 2004.
20/02/04 Autoritzar pagament de les despeses recollides en relació núm.

200400000263 que inclou 25 operacions.
20/02/04 Exp. 12/04-Afic. Seminari Tècnic “Qualitat aplicada a la Xarxa Afic”.
20/02/04 Concedir la PER a Sra. Mª LGG per 3 mesos.
20/02/04 Exps. 472/03, 474/03, 475/03, 484/03. Cessió nínxols.
20/02/04 Exp. 53/04. Trasllat de restes de NTG
20/02/04 Exp. 2/04, 488/03. Cessió nínxols.
20/02/04 Exp. 28/04, 38/04. Cessió nínxols.
23/02/04 Aprovar liquidacions acord núm. 616/2004.
23/02/04 Contractar Sr. RDP com a professor de Música, trombó.
23/02/04 Assignacions en concepte de complement de productivitat.
23/02/04 Assignacions en concepte de complement de productivitat.
23/02/04 Aprovar liquidacions acord núm. 615/2004.
23/02/04 Exp. 47/2004. Inhumació en nínxol ocupat.
23/02/04 Exp. 2306/03. Rectificació per canvi titularitat.
23/02/04 Exp. 594/03. Anul·lar autoliquidacions IBI de c/ Cid Campeador, 1.
23/02/04 Exp. 158/04. Suspensió rebuts IBI per canvi titularitat cadastral.
23/02/04 Avançar horari sessió ordinària Ple 26-2-04 a les 9 hores i 30 minuts.
27/02/04 Exp. 2817/03, aprovar liquidacions núm. acord 617/04, per un import

de 9705,45 euros.
27/02/04 Exp. 20/03-SC-IF, ampliar objecte resolució núm. 30324 de 4 de

setembre del 2003, reiterar paralització obres.
27/02/04 Exp. 81/03, incoar exp. sancionador a JPMP per molèsties gos.
27/02/04 Exp. 119, 313, 408, 448 i 452/03, cessió nínxols.
27/02/04 Exps. 455, 456, 470, 468 i 473/03, cessió nínxols.



27/02/04 Exp. 530/03, rectificació error concessió nom de l’adquirent nínxol.
27/02/04 Exp. 80,497,489,490 i 476/03, cessió nínxols.
27/02/04 Exps. 32, 34/04, cessió nínxols.
27/02/04 Exps. 462, 465, 467 i 492/03, inhumació en nínxol ocupat.
27/02/04 Exps. 467,492,487,502 i 498/03, inhumació en nínxol ocupat.
27/02/04 Exp. 514, 525, 520, 529 i 531/03, inhumació en nínxol ocupat.
27/02/04 Exps. 533, 534, 495/03 i 11/04, inhumació en nínxol ocupat.
27/02/04 Exps. 43,31,29 i 24/04, inhumació en nínxol ocupat.
27/02/04 Exps. 17,18,21 i 22/04, inhumació en nínxol ocupat.
27/02/04 Exps. 463,494 i 505/03, inhumació en nínxol ocupat.
27/02/04 Exps. 506,515 i 536/03 i 37/04, inhumació en nínxol ocupat.
27/02/04 Exps. 496/03, inhumació en nínxol ocupat.
27/02/04 Exp. 62/04, cessió de nínxol.
27/02/04 Exp. 25/04, cessió de nínxol.
27/02/04 Exp. 07/03-GP-MACV, modificar jornada laboral professora suport

escola taller El Centenari, JGF.
27/02/04 Reconèixer serveis prestats a la funcionària DLR.
27/02/04 Reconèixer serveis prestats al funcionari CSC.
27/02/04 Exp. 3627/03, aprovar modificació canvi titularitat cadastral.
27/02/04 Exp. 1950/03, aprovar canvi titularitat cadastral.
27/02/04 Exp. 2395/03, desestimar sol·licitud anul·lació liquidació IBIU.
27/02/04 Exp. 2600/03, aprovar canvi titularitat cadastral.
27/02/04 Exp. 161/04, aprovar canvi titularitat cadastral.
27/02/04 Exp. 2317/03, aprovar canvi titularitat cadastral.
27/02/04 Exp. 2648/03, aprovar canvi titularitat cadastral.
27/02/04 Exp. 285/03, alta obra nova immoble c/ Aguamarga, 3
27/02/04 Exp. 153/04, aprovar canvi titular cadastral.
27/02/04 Exp. 2565/03, aprovar canvi titularitat cadastral.
27/02/04 Aprovar liquidacions núm. acord 606/04, per un import de 591,51

euros.
27/02/04 Aprovar liquidació núm. acord 603/04, per un import de 43,53 euros.
27/02/04 Exp. 2503/02, anul·lar rebut IBIU, del c/ Abilix, 35.
27/02/04 Exp. 2380/02, anul·lar rebut IBIU, del c/ Vent de Llebeig, 7.
27/02/04 Autoritzar, disposar, ordenar pagament relació núm. 200400000306 per

un import de 30,327,18 euros.
Mes de març 2004

01/03/04 Exp. 61/98, emplaçar interessats per a confirmació límits.
01/03/04 Pagament nòmina mes de febrer 2004.
01/03/04 Reconeixement indemnitzacions membres corporació, nòmina febrer

2004.
01/03/04 Incidències nòmines mes de febrer 2004.
01/03/04 Contractar a PMSLL com a subaltern per al Palau Municipal.



01/03/04 Autoritzar la funcionària FSM reducció jornada per lactància.
01/03/04 Concedir bestretes a diversos funcionaris.
01/03/04 Exp. 24/04, autorització ocupació via pública celebració actes fallers

2004, Falla Churruca-Hispanitat.
01/03/04 Exp. 26/04, concessió llicència inst. atraccions firals recinte Falla El

Palleter.
01/03/04 Exp. 78/04, trasllat restes mortals.
01/03/04 Exp. 7/04-SC-IF, incoar exp. sancionador a ADG com a promotor

obres en urb. Malvasur, parc.44.
01/03/04 Autoritzar, disposar, ordenar pagament al Consell Local Agrari,

quantitat de 30.000 euros, per obres del Pla camins rurals 2003 de la Diputació.
01/03/04 Exps. 3423/03 i acumulats, sol·licitant reposició en voluntària rebuts

IBIUR.
01/03/04 Exps. 3569/03 i acumulats, estimar petició reposició en voluntària

rebuts Aigua, clavegueram i escombraries.
01/03/04 Exps. 3568/03 i acumulats, estimar petició reposició en voluntària

rebuts IBI.
01/03/04 Exp. 01/04-AV, inscripció en el Registre d’Associacions, a

“Associació d’Empresaris de Restauració i Turisme del Camp de Morvedre”.
01/03/04 Remetre al Contenciós núm. 8, còpia exp. 62/03 del CLAgrari.
01/03/04 Ordenar pagament, de la relació 20040000324 per un import de

4,701,68 euros.
01/03/04 Rectificar resolució alcaldia 0071 de data 14-1-04, per la qual se li

concedeix la PER al Sr. SAG.
01/03/04 Exp. 2467/03, aprovar liquidacions amb nombre d’acord 618/04, per

un import de 1580,77 euros.
01/03/04 Exp. 2542/03, aprovar liquidació nombre d’acord 619/04, per un

import de 55,77 euros.
03/03/04 Procedir a la inscripció de la baixa d’Unió de Fet núm. 5/99, a petició

interessada.
03/03/04 Abonar a la funcionària PLM diferències salarials en la nòmina de

febrer.
03/03/04 Contractar a ETS com a treballadora social interina, per a cobrir una

baixa per maternitat.
03/03/04 Exp. 4061/03, desestimar petició per ser contrària a dret.
03/03/04 Exp. 10/04-M, autorització parades de venda mercat extraordinari

Falles 2004.
03/03/04 Exp. 312/02, aprovar prorrateig rebut taxa gual núm. 1320.
03/03/04 Aprovar definitivament el Reglament d’Usos Lingüístics, segons acord

plenari del 30-12-03.
03/03/04 Exp. 10/04-M, autoritzar parades venda mercat extraordinari Falles

2004, Falla Eduardo Merello.
03/03/04 Exp. 10/04-M, autorització parades venda mercat extraordinari Falles

2004 i la Falla Eduardo Merello.
03/03/04 Exp. 10/04-M, autorització parades mercat extraordinari Falles 2004 a

A. Chavez Espinosa, a la pl. Cronista Chabret.



03/03/04 Exp. 10/04-M, autoritzar parades venda mercat extraordinari Falles
2004 en la Falla Eduardo Merello.

03/03/04 Exp. 10/04-M, autoritzar parades venda mercat extraordinari Falles
2004 a GYBS, a la pl. Cronista Chabret.

03/03/04 Exp. 10/04-M, autoritzar parades venda mercat extraordinari Falles
2004 en la Falla pl. Rodrigo.

03/03/04 Exp. 10/04-M, autoritzar parades venda mercat extraordinari Falles
2004 en la Falla Eduardo Merello.

03/03/04 Exp. 10/04-M, autoritzar parades venda mercat extraordinari Falles
2004 en la Falla Eduardo Merello.

03/03/04 Exp. 10/04-M, autoritzar parada venda mercat extraordinari Falles
2004 en la Falla El Palleter.

03/03/04 Exp. 10/04-M, autoritzar parada venda mercat extraordinari Falles
2004 en la Falla pl. Rodrigo.

03/03/04 Exp. 10/04-M, autoritzar parada venda mercat extraordinari Falles
2004 en la Falla Churruca.

03/03/04 Exp. 10/04-M, autoritzar parada venda mercat extraordinari Falles
2004 en la Falla pl. Rodrigo.

05/03/04 Aprovar liquidació amb acord núm. 623/04 per un import de 512,57
euros.

05/03/04 Aprovar liquidació amb número d’acord 624/04 per un import de
1950,58 euros.

05/03/04 Delegar en regidors la celebració de matrimonis civils els dies 23 i 27
de març del 2004, en JL Chover i Alfons Muñoz.

05/03/04 Aprovar liquidació amb nombre d’acord 622/04, per un import de
1814,11 euros.

05/03/04 Exp. 7/04 i 11/04-SC-IF, incoar exp. sancionador a Dessense Couleur
Tableaux, SL per obres il·legals.

05/03/04 Autoritzar, disposar i ordenar pagament relació núm. 200400000344
per un import de 22,750,95 euros.

05/03/04 Exp. 44/03-SC, imposar a RVG una multa per execució obres en
parcel·la 107, polígon 58.

05/03/04 Exp. 44/03-IF, concedir audiència interessat RVG previ a l’acord
demolició obres. En parcel·la 107 del polígon 58.

05/03/04 Exp. 44/03-SC, imposició d’una multa a RVG per obres il·legals a la
parcel·la 107 del polígon 58.

05/03/04 Exp. 28/03-OE, ordenar el propietari de l’immoble al c/ Abril, 23 la
realització d’obres en la façana.

05/03/04 Exp. 267/04, aprovar canvi titularitat rebut IBI parcel·la 58 del polígon
D-2.

05/03/04 Concedir permís retribuït al personal de l’Ajuntament per al dia 18 de
març amb motiu de les festes falleres.

05/03/04 Exp. 10/04-M, autoritzar instal·lació parada venda a KO en la Falla El
Palleter.

05/03/04 Exp. 10/04-M, autoritzar parada de venda a JSG en la Falla Cronista
Chabret.



09/03/04 Reconèixer el grau personal CD Nivell 18 a funcionari JMNM, agent
Policia Local.

09/03/04 Exp. 10/04-M, autorització parada venda mercat extra. Falles 2004 al
costat de la Falla Eduardo Merello.

09/03/04 Inscripció unió de fet núm. 14/04, en el Registre d’Unions de Fet.
09/03/04 Inscripció unió de fet núm. 15/04 en el Registre d’Unions de Fet.
09/03/04 Inscripció unió de fet núm. 16/04 en el Registre d’Unions de Fet.
09/03/04 Remetre al tribunal la documentació relativa al contenciós 02/2245/03.
09/03/04 Aprovar liquidació amb número d’acord 625/04, per un import de

2,697,57 euros.
09/03/04 Aprovar liquidació amb número d’acord 626/04 per un import de

353,56 euros.
09/03/04 Exp. 42/04, cessió columbari.
09/03/04 Exp. 93/04, trasllat restes mortals VCE.
10/03/04 Exp. 10/04-M, autorització parades venda mercat extra. Falles 2004 en

la Falla Cronista Chabret.
10/03/04 Deduir retribucions a treballadors de l’Escola Taller per absències

injustificades.
10/03/04 Abonar dietes als membres del tribunal de lloc d’intendent principal.
10/03/04 Abonar dietes per assistència membres tribunal 10 places Policia Boja.
10/03/04 Abonar dietes assistència a membres tribunal oposició llicenciat C.

Informació.
10/03/04 Abonar dietes assistència a membres tribunal oposició coordinador

Equal.
10/03/04 Abonar dietes assistència a membres tribunal 6 places de subaltern.
10/03/04 Abonar dietes assistència a membres tribunal oposició plaça Millora

Ocupació Administrativa.
10/03/04 Abonar dietes per assistència a membres tribunal oposició places

Agents Policia Estival.
10/03/04 Abonar dietes per assistència a membres tribunal oposició plaça agents

desenvolupament local.
10/03/04 Abonar dietes per assistència membres tribunal oposició borsa auxiliar

administratius.
10/03/04 Abonar dietes assistència membres tribunal oposició plaça borsa

subaltern.
01/03/04 Abonar dietes assistència tribunal oposició plaça diplomat Treball

Social.
10/03/04 Abonar dietes assistència a membres tribunal oposició plaça Llicenciat

Informàtica-Equal.
10/03/04 Abonament dietes assistència a membres tribunal plaça Borsa

Psicòlegs.
10/03/04 Exp. 17/03-SC-IF, atorgar tràmit audiència a l’interessat.
10/03/04 Exp.1/04-OE, ordenar el propietari de l’immoble del c/ Penyetes, 17

execució obres.



10/03/04 Exp. 46/03-SC, imposar sanció a la propietària obres al polígon 16,
parc. 11.

10/03/04 Exp. 938/03-LO, exigir aval per obres urbanització a les parcel·les 41,
42, 43 i 44 del Sector 6 del SUNP

10/03/04 Renovar el PER A diversos veïns de la nostra localitat.
10/03/04 Exp. 10/04-M, autorització parades venda mercat extraordinari Falles

2004 en la Falla El Palleter.
10/03/04 Denegar el reconeixement de triennis a la funcionària ABN per no

reunir els requisits.
12/03/04 Autoritzar, disposar i ordenar pagament relació núm. 200400000390

per un import de 21,907,57 euros.
12/03/04 Nomenar la funcionària ETS en substitució del seu titular per baixa

maternal.
12/03/04 Ordenar remissió tres còpies exp. administratiu al recurs abreujat

70/04, interposat per JRAP.
12/03/04 Exps. de 458 al 522/03, inhumacions nínxols ocupats.
12/03/04 Exps. 453/03 i altres de cessió de nínxols.
12/03/04 Exp. 499/03, cessió nínxol temporalitat 5 anys.
12/03/04 Exp. 401/04, aprovar canvi titularitat rebut IBIU al c/ Papa Pius XII, 2-

3r-2n.
12/03/04 Exp. 2594/01, aprovar bonificació rebut IBIU al c/ Urani, 27.
12/03/04 Exp. 241/04, aprovar canvi titularitat rebut IBIU al c/ Vent de Migjorn,

4.
12/03/04 Exp. 3964/03, aprovar canvi rebut IBIU a l’av. Sants de la Pedra, 117-

1-7-14è.
12/03/04 Exp. 3946/03, aprovar canvi titularitat rebut IBI al c/ Illa Planesia, 7-

S1-9.
12/03/04 Exp. 263/04, aprovar canvi titularitat cadastral al c/ Alorco, 40-1-S1,

núm. 79.
12/03/04 Exp. 287/04, aprovar canvi titularitat cadastral al c/ Trobador, 61-1-2-

4.
12/03/04 Exp. 244/04, aprovar canvi titularitat cadastral al c/ Cánovas del

Castillo, 71.
12/03/04 Exp. 271/04, aprovar canvi titularitat cadastral a l’av. 9 Octubre, 82.
12/03/04 Exp. 10/04-M, autoritzar parades venda mercat extr. Falles 2004 en la

Falla el Palleter.
12/03/04 Exp. 05/03-M, trasllat mercat exterior fix al nucli de Sagunt per

finalització obres en Sants de la Pedra.
12/03/04 Exp. 3881/03, aprovar canvi titularitat rebut aigua de la Nau Pol.

Industrial, 2.
15/03/04 Delegar en el Primer Tinent d’Alcalde MA Martín López les

atribucions de l’Alcaldia, entre els dies 20 al 28 de març del 2004, ambdós
inclusivament.

15/03/04 Inscriure en el Registre Municipal d’Associacions a l’Associació
Cultural Falla El Mocador.



15/03/04 Exp. 20/04-Afic, autoritzar a Valgas Nort, promoció botelles butà
Cepsa, dies 22 de març i 25 d’abril.

17/03/04 Ordenar pagament al Consell Local Agrari de 30,000 euros, de la
subvenció concedida a l’Aj. per la Diputació Pla Camí Rurals 2002.

17/03/04 Exp. 12/04-SC-IF, declarar caducitat exp. així com incoar exp.
sancionador al promotor obres al c/ Coll Verd, 93.

17/03/04 Exp. 13/04-SC.IF, incoar exp. sancionador al promotor obres en
parcel·la 247 del polígon 7.

17/03/04 Exp. 14/04-SC-IF, incoar exp. sancionador al promotor obres en
parcel·la 187 del polígon 29.

17/03/04 Exp. 46/03-IF, concedir termini audiència a l’interessat, obres en
parcel·la 11 del polígon 16.

17/03/04 Exp. 31/03-SC, imposar al promotor obres sense llicència, la sanció de
243,40 euros.

17/03/04 Exp. 15/04-SC-IF, incoar exp. sancionador al promotor obres a l’av.
Itàlia, 7.

17/03/04 Exp. 16/04-SC-IF, incoar exp. sancionador com a promotor obres en
parcel·la 13, polígon D1.

17/03/04 Exp. 05/03-M, modificar resolució 472, trasllat parada venda mercat
fruita i verdura a finals de març a la seua nova ubicació.

17/03/04 Exp. 10/04-M, autorització parades mercat extraordinari falles 2004, al
costat de la Falla Plaça Rodrigo.

17/03/04 Reconèixer serveis prestats a diversos funcionaris, reconeixent un
trienni més.

17/03/04 Exp. 51/04-GP-MACV, contractar un educador social en substitució
del seu titular per baixa laboral.
          17/03/04 Exp.3950/03, aprovar canvi titularitat rebut IBI a diversos propietaris
del SUP-2.

17/03/04 Exps. 94 i 95/04, cessió nínxols màxima temporalitat.
17/03/04 Exp. 11/04, posar de manifest a la propietària de l’immoble siti al c/

Penyetes, 36, informe estat habitatge.
17/03/04 Exp. 13/01-OE, sol·licitar propietari immoble c/ Esproceda, 12,

consentiment accés habitatge per a verificació obres proposades.
17/03/04 Exp. 17/04, SC-IF, incoar exp. sancionador per obres il·legals en

parcel·la 170 del polígon 20.
17/03/04 Aprovar liquidació amb número acord 627/04, per un import de 625,64

euros.

RESOLUCIONS DEL REGIDOR DELEGAT D’URBANISME

Mes de març 2004
01/03/04 Exp. 718/03-LO, concedir llicència d’obres al c/ Arquitecte Alfredo

Simón, 16,b.
01/03/04 Exp. 52/04-LO, concessió llicència d’obres al c/ Hort del Marquès, 14.
01/03/04 Exp. 54/04-LO, concessió llicència d’obres al c/Gómez Ferrer, 18.
01/03/04 Exp. 85/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Benifairó, 6-16è



01/03/04 Exp. 90/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Gavines, 10
01/03/04 Exp. 92/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Sant Pere, 15
01/03/04 Exp. 95/04-LO, concedir llicència d’obres a la pl. Blasco Ibáñez, 2,

baix.
01/03/04 Exp. 96/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Albalat, 8, 23è.
01/03/04 Exp. 103/04-LO, concedir llicència d’obres al polígon H-16 (Casas de

Queralt).
01/03/04 Exp. 111/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Mare de Déu del

Llosar, 77-22è.
01/03/04 Exp. 118/04-LO, concedir llicència d’obres al c/ Buenavista,116 A-B i

118 A-B.
04/03/04 Exp. 27/03-OE, declarar situació ruïna immoble c/ Sant Miquel, 20.
04/03/04 Exp. 104/04-LO, concessió llicència d’obres al c/ 14 Abril, 57.
04/03/04 Exp. 124/04-LO, concessió llicència d’obres al c/ Rei Alfons XII, 71.
11/03/04 Exp. 863/03-LO, concessió llicència d’obres al pl. Antiga Moreria, 3.
11/03/04 Exp. 113/04-LO, concessió llicència d’obres al c/ Pitàgores, 131
11/03/04 Exp. 123/04-LO, concessió llicència d’obres al c/ Concepción Arenal,

63.
11/03/04 Exp. 127/04-LO, concessió llicència d’obres a l’av. Dr. Palos, 11-7è.
11/03/04 Exp. 132/04-LO, concessió llicència d’obres al c/ Saguntí Alcón, 16.
11/03/04 Exp. 274/03-LO, concedir llicència d’obres a l’av. Arq. Alfredo Simón,

6.

RESOLUCIONS DEL REGIDOR DELEGAT D’ACTIVITATS

Mes de febrer 2004
20/02/04 Exp. autorització ambiental integrada a Unión Fenosa Generación, SA.
20/02/04 Exp. 13/02-C, informe raonat a la Comissió Prov. Qualificació

Activitats, al c/ Metge Gabriel Flors, 13, cantó País València.

Mes de març 2004
01/03/04 Exp. 82/03-I, denegar petició llicència d’obertura activitat al c/

Progrés, 29.
01/03/04 Exp. 108/03-C, admetre a tràmit sol·licitud llicència d’activitat al c/

Estivella, 8, baix.
01/03/04 Exp. 116/03-C, admetre a tràmit sol·licitud llicència activitat a l’av.

Camp de Morvedre, 54-4-E.
01/03/04 Exp. 119/03-C, admetre a tràmit sol·licitud llicència d’activitat a l’av.

Camp de Morvedre, 54-1r.
01/03/04 Exp. 107/03-C, admetre a tràmit sol·licitud llicència d’activitat al c/

Ojos Negros, s/n.
04/03/04 Exp. 116/02-C, remetre informe a la Comissió Provincial Qualificació

Activitats, activitat al c/ Teodor Llorente, 113, baix.



04/03/04 Exp. 6/04-C, admetre sol·licitud a tràmit llicència activitat al c/ Vent de
Gregal, 13.

04/03/04 Exp. 5/03-C, admetre sol·licitud a tràmit llicència d’activitat al c/
Progrés, 1.

04/03/04 Exp. 11/04-C, admetre sol·licitud a tràmit llicència activitat al c/ Illa
Sardenya, M2-3.

04/03/04 Exp. 9/04-C, admetre sol·licitud a tràmit llicència d’activitat al c/
Treball, 22.

04/03/04 Exp.7/04-C, admetre sol·licitud a tràmit llicència d’activitat al c/
Menendez y Pelayo, 24.

04/03/04 Exp. 5/04-C, admissió sol·licitud a tràmit llicència activitat a l’av.
Hispanitat, 14, baix.

04/03/04 Exp. 3/04-C, admissió sol·licitud a tràmit llicència activitat a la pl.
Vora Riu, 17-19.

15/03/04 Exp. 75/03-C, remetre l’exp. administratiu de llicència d’activitat al c/
Periodista Azzati, 6, a la CP Qualificació Activitats.

15/03/04 Exp. 97/03-C, remetre exp. administratiu de llicència d’activitat al
Sector 7 urb. Monasterios a la CP Qualificació Activitats.

15/03/04 Exp. 13/04-C, admetent sol·licitud a tràmit llicència activitat al c/
Pintor Pinazo, 19.

15/03/04 Exp. 4/04-C, admetent sol·licitud a tràmit llicència d’activitat al c/
Alquerieta del Roc, s/n.

15/03/04 Exp. 2/04-C, admetent sol·licitud a tràmit llicència d’activitat al c/
Isaac Newton, 71.

15/03/04 Exp. 14/03-CT, aprovar canvi titularitat activitat a l’av. 9 Octubre, 84.
15/03/04 Exp. 8/04-I, concessió llicència obertura activitat al c/ José Mª Pemán,

35.
15/03/04 Exp. 79/03-I, concessió llicència activitat a l’av. 9 Octubre, 82-B-3r.
15/03/04 Exp. 68/03-I, concessió llicència d’activitat al c/ Trinidad, 23.
15/03/04 Exp. 37/03-I, concessió llicència activitat a l’av. 9 Octubre, 55
15/03/04 Exp. 42/02-I, concessió llicència d’activitat al c/ Sant Josep, 1-baix.

RESOLUCIONS REGIDOR DELEGADA D’HISENDA

Mes de febrer 2004
20/02/04 Aprovar Padró Taxes Aigua, Clavegueram i Fem del 4a trimestre 2003.

Mes de març 2004
05/03/04 Exp. 316/04, aprovar Padró anual Impost Vehicles tracció mecànica,

Taxa per guals i Taxa quioscos.

3 DONAR COMPTE CANVI ADSCRIPCIÓ REPRESENTANTS GRUP
MUNICIPAL SOCIALISTA EN COMISSIONS INFORMATIVES

El Ple de la corporació municipal, en la sessió extraordinària celebrada el dia
disset de juliol de dos mil tres, va adoptar acord pel qual quedava assabentat de
l’adscripció concreta dels regidors que, en representació dels grups polítics municipals,



integren les comissions informatives creades per acord de data vint-i-vuit de juny del
2003.

El portaveu del Grup Municipal Socialista ha presentat escrit modificant
l’adscripció de regidors d’aquest grup a dues de les referides comissions informatives.

De conformitat amb el que preveu l’article 125.c) del RD 2568/86, de 28 de
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’Organització, Funcionament i Règim
Jurídic de les Corporacions Locals, l’adscripció concreta a cada comissió informativa
dels membres de la corporació que n’han de formar part en representació de cada grup,
es realitzarà mitjançant escrit del seu portaveu dirigit a l’alcalde-president, del que es
donarà compte al ple, podent designar-se un suplent per cada titular.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament queda assabentat
del canvi d’adscripció de representants del Partit Socialista a les Comissions
Informatives Permanents, segons el següent detall:
I.- Comissió Informativa Permanent de Serveis Socials i Comunitaris:

- Titular: Sra. Aurora Campayo Duarte
- Suplent: Sr. Alfonso Vte. Muñoz Muñoz

II.- Comissió Informativa Permanent d’Urbanisme, Inversions i Manteniment:
- Titular: Sr. Alfonso Vte. Muñoz Muñoz
- Suplent: Sra. Aurora Campayo Duarte.
- 

En aquests moments el Sr. Castelló abandona momentàniament la sessió.

4 CREACIÓ I APROVACIÓ PROVISIONAL ESTATUTS DEL CONSELL
MUNICIPAL DE BENESTAR SOCIAL. EXP. 210/04

La Constitució Espanyola  de 1978  en el seu art. 9 estableix que “correspon als
poders públics promoure les condicions perquè la llibertat i la igualtat de l’individu i
dels grups en què s’integra siguen reals i efectives; remoure els obstacles que
impedisquen o dificulten la seua plenitud i facilitar la participació de tots els ciutadans
en la vida política, econòmica, cultural i social”.

 La Llei 7/85 Llei de bases de Règim local en el seu art. 69 estableix: “Les
corporacions locals facilitaran la més àmplia informació sobre la seua activitat i la
participació de tots els ciutadans en la vida local. Les formes, mitjans i procediments de
participació que les corporacions establisquen en exercici de la seua potestat
d’autoorganització no podran en cap cas menyscabar les facultats de decisió que
corresponen als òrgans representatius regulats per la Llei.”

El Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats,
estableix:

Article 130: “El Ple de la corporació podrà acordar l’establiment de consells
sectorials, la finalitat del qual serà la de canalitzar la participació dels ciutadans i de les
seues associacions en els assumptes municipals.
Els consells sectorials desenvoluparan exclusivament funcions d’informe i, si és
procedent, proposta, en relació amb les iniciatives municipals relatives al sector
d’activitat a què corresponga cada Consell.

Article 131: 1. La composició, organització i àmbit d’actuació dels consells
sectorials seran establits en el corresponent acord plenari.
En tot cas, cada Consell estarà presidit per un membre de la corporació, nomenat i
separat lliurement per l’alcalde o president, que actuarà com a enllaç entre aquella i el
Consell.



2. L’àmbit territorial d’actuació dels consells sectorials podrà coincidir amb el
de les juntes de districte, en el cas que existisquen, en aquest cas la Presidència recaurà
en un membre de la Junta corresponent i la seua actuació d’informe i proposta estarà en
relació amb l’àmbit d’actuació d’aquesta.

Article 132: 1. El Ple podrà establir òrgans desconcentrats, distints dels
enumerats en les seccions anteriors.

2. Així mateix el Ple podrà acordar l’establiment d’ens descentralitzats amb
personalitat jurídica pròpia, quan així ho aconsellen la necessitat d’una major eficàcia
en la gestió, la complexitat de la mateixa, l’agilitació dels procediments, l’expectativa
d’augmentar o millorar el finançament o la conveniència d’obtenir un major grau de
participació ciutadana en l’activitat de prestació dels serveis.

Article 133: Les associacions generals o sectorials canalitzaran la participació
dels veïns en els consells sectorials, en els òrgans col·legiats de gestió desconcentrada i
en els òrgans col·legiats dels ens de gestió descentralitzada de serveis municipals quan
tal participació estiga prevista en les reglamentacions o acords municipals pels que es
regisquen i, si és procedent, en la mesura en què el permeta la legislació aplicable, i es
portarà a terme en els termes i amb l’abast previstos en aquests.

En tot cas, es tindran en compte, a efectes de determinar el grau de participació
de cada una d’elles, tant l’especialització sectorial del seu objectiu social com la seua
representativitat.

En principi, la participació d’aquestes associacions només s’admetrà en relació
amb òrgans deliberants o consultius, excepte en els casos en què la Llei autoritze la
integració dels seus representants en òrgans decisoris.

La Llei  5/97  de la Generalitat Valenciana per la qual es regula el Sistema de
Serveis Socials, en l’article 6 estableix que correspon a les corporacions locals, el
foment de l’acció comunitària, promovent la participació de la societat civil en la
política global de Serveis Socials de la Generalitat Valenciana.

Per part del regidor delegat de Serveis Socials, s’ha posat de manifest la
necessitat de dotar al municipi de Sagunt d’un òrgan consultiu en matèria de Benestar
Social, promovent la proposta de creació d’un òrgan sectorial, en el contingut de la qual
han participat professionals dels serveis socials municipals i membres de les diferents
entitats associatives del municipi que desenvolupen la seua activitat en l’àmbit del
Benestar Social.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Permanent de Serveis Socials i Comunitaris, el Ple de
l’Ajuntament, per 13 vots a favor de PSOE, EU, BLOC i SCP i 10 abstencions de PP i
SP, ACORDA:

L’aprovació provisional  dels Estatuts del Consell Sectorial de Benestar Social
de Sagunt i segons el que estableix l’art. 49 de la Llei 7/85 Llei de Bases de Règim
Local que es procedisca a donar informació pública i audiència als interessats pel
termini mínim de trenta dies per a la presentació de reclamacions i suggeriments.

5 ADHESIÓ A SERVEI TELEASSISTÈNCIA DIPUTACIÓ PROVINCIAL
Vist l’informe tècnic elaborat en execució de l’acord adoptat pel Ple de la

corporació, en sessió ordinària celebrada el dia 31 de gener del 2004. Informe que obra
en l’expedient.



A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Permanent de Serveis Socials i Comunitaris, el Ple de
l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:

Aprovar l’adhesió d’aquest Ajuntament al Servei de Teleassistència Domiciliària
de l’Excma. Diputació Provincial de València, assumint les obligacions que d’això se’n
deriven, contemplades en el Reglament del Servei de Teleassistència Domiciliària.

En aquests moments es reintegra a la sessió el Sr. Castelló.

6 SOL·LICITUD A CONSELLERIA DE CULTURA, EDUCACIÓ I
ESPORTS, CONSTRUCCIÓ COL·LEGI NOU. EXP. 527/04

La ciutat de Sagunt compta amb uns 63.000 habitants; la població escolar es
reparteix en els nivells d’E. Infantil i Primària en 13 col·legis públics i 4 concertats.
Repartits 1.825 a Sagunt i 3.137 Port.

Concretament al nucli del Port disposem d’11 col·legis d’E. Infantil i  Primària,
dels quals 9 són públics, tremendament  saturats, excepte els col·legis de Baladre i
Pinaeta, centres ubicats als afores de la població.

El col·legi Pinaeta, en l’actual curs escolar, compta amb set unitats, en els nivells
d’E. Infantil 5 anys fins a 6è d’E. Primària.

En els últims anys ha arribat a la nostra ciutat una gran quantitat de població
immigrant, sent l’escolar de 443 alumnes, dels quals 243 estan escolaritzats als col·legis
d’Educació Infantil i Primària del Port.

Per aquest motiu, i davant de la saturació dels col·legis, la gran majoria
d’alumnes immigrants que continuen arribant al nostre municipi els estem escolaritzant
al col·legi Pinaeta, estant els seus llocs de residència molt allunyats del de l’esmentat
col·legi.

Segons l’Institut Nacional de l’Habitatge, en dos anys es crearan a Sagunt 645
VPO, cedint aquest Ajuntament a la Conselleria 165.000 m2 a un costat i a l’altre del
barri de Baladre.

Aquesta circumstància fa previsible que els centres ubicats en aquest barri
siguen necessaris per a escolaritzar els xiquets que hi habiten.

L’espectacular creixement de la nostra població en aquests últims anys s’ha
plasmat en el desenvolupament del SUP 2, estant en l’actualitat finalitzada la zona Oest
i en ple desenvolupament la zona est, així com  totes les  Unitats d’Actuació pròximes al
CEIP Vilamar.

 Les circumstàncies exposades: índexs actuals d’escolarització; increment de
població immigrants i desenvolupament urbanístic de la nostra ciutat, confirmen la
necessitat que té el nostre municipi de disposar d’un nou col·legi d’Infantil i Primària al
nucli del Port.

A la zona on procedeix ubicar aquest col·legi és la UA 36, parcel·la de 4.743 m2
destinada a ús escolar.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Permanent de Serveis Socials i Comunitaris, el Ple de
l’Ajuntament, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER: Sol·licitar de la Conselleria de Cultura, Educació i Esport la
construcció d’un nou col·legi de dues línies d’Educació Infantil i Primària.

SEGON: Aquest centre s’ubicarà a la Unitat d’Execució núm. 36 concretament a
la parcel·la d’ús escolar de 4.743 m2.



TERCER: Instem a la Conselleria de Cultura, Educació i Esport perquè sol·licite
d’aquest Ajuntament tots els documents que calguen per a portar a terme la construcció
d’aquest col·legi.

7 DONAR COMPTE ELEVACIÓ A DEFINITIU ACORD APROVACIÓ
PROVISIONAL MODIFICACIÓ REGLAMENT ÚS INSTAL·LACIONS
ESPORTIVES MUNICIPALS

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

El Ple de l’Ajuntament, en la sessió ordinària celebrada el dia 30 de desembre
del 2003, va adoptar acord d’aprovació provisional de la modificació del Reglament
d’Ús de les Instal·lacions Esportives Municipals així com d’obertura d’un termini
d’exposició pública per 30 dies hàbils per a la presentació de reclamacions i
suggeriments.

Publicat l’anunci corresponent en el BOP de València núm. 28, de data 3 de
febrer del 2004 i transcorregut el termini d’exposició pública, que va finalitzar el passat
dia  9 de març del 2004, no s’hi ha presentat cap reclamació ni suggeriment, per la qual
cosa, de conformitat amb l’apartat tercer del precitat acord i en virtut del que estableix
l’article 49 de la Llei 7/85, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local
(LBRL), es pot entendre elevat a definitiu l’acord fins ara provisional d’aprovació de la
modificació que ens ocupa.

De conformitat amb el que preveu l’article 70.2 en relació amb l’article 65.2 de
la Llei 7/85, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, la modificació del
reglament entrarà en vigor després de la publicació del text íntegre en el Butlletí Oficial
de la Província i transcorreguts 15 dies hàbils a comptar des de la recepció de la
comunicació d’adopció de l’acord corresponent per l’Administració de l’Estat i la
Comunitat Autònoma.

Els 15 dies des de la recepció de l’acord per les administracions públiques de
l’Estat i la Comunitat Autònoma han transcorregut àmpliament, tota vegada que
l’extracte dels acords adoptats pel Ple en la sessió del dia 30 de desembre del 2003 van
ser rebuts per dites administracions els dies 19 i 20 de gener del 2004, respectivament,
tal com s’acredita en l’expedient.

Ja ha sigut enviat al BOP edicte per a la publicació del text íntegre de la
modificació aprovada, encara que aquesta publicació encara no s’ha fet efectiva.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat,
ACORDA: Quedar assabentat del l’elevació a definitiu l’acord d’aprovació de la
Modificació del Reglament d’Ús de les Instal·lacions Esportives Municipals, l’entrada
en vigor de la qual tindrà lloc quan el Butlletí Oficial de la Província publique el seu
text íntegre.

8 RATIFICACIÓ ACORD DE LA JUNTA DE GOVERN  LOCAL
SOL·LICITUDS SUBVENCIÓ A GENERALITAT VALENCIANA EN
MATÈRIA DE MEDI AMBIENT

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.



Vist l’acord adoptat per la Junta de Govern Local, en sessió ordinària celebrada
el dia 25 de febrer del 2004, al tenor literal del qual:

“Mitjançant l’Ordre de 17 de desembre del 2003, de la Conselleria de Territori i
Habitatge (DOGV núm. 4662 de 2 de gener del 2004), per la qual es convoca la
concessió d’ajudes en matèria de medi ambient, gestionades per la Direcció General de
Qualitat Ambiental per a l’exercici 2004.

Vist que des de la Regidoria de Medi Ambient, amb data de 30 de gener del
2004, s’envien sol·licituds de les citades ajudes per a l’any 2004.

Vist que conforme a la base 6 de l’annex IV de la citada Ordre, que regula les
sol·licituds i documentació a presentar, s’ha d’incloure certificat de l’acord adoptat pel
ple o la comissió de govern, quan acredite tenir aquesta facultat delegada, pel qual es
ratifique la sol·licitud formulada pel president de la corporació, així com el compromís
de realització de l’estratègia de sostenibilitat o del projecte objecte de l’ajuda.

Vist allò que s’ha exposat, i vist l’informe del Negociat de Medi Ambient, i
l’informe d’Intervenció, la Junta de Govern Local, per unanimitat, ACORDA:

PRIMER: Aprovar les sol·licituds de subvenció emeses per part de la Regidoria
de Medi Ambient, segons les estipulacions de l’Ordre de 17 de desembre del 2003, de la
Conselleria de Territori i Habitatge (DOGV núm. 4662 de 2 de gener del 2004), per la
qual es convoca la concessió d’ajudes en matèria de medi ambient.

SEGON: Adoptar el compromís, segons el que estipula la citada ordre de la
Conselleria de Territori i Habitatge, de realització de l’estratègia de sostenibilitat o del
projecte objecte de les ajudes, en cas de ser beneficiari.

TERCER: Proposar la ratificació del present acord pel Ple.
QUART: Donar compte del present acord al departament d’Intervenció.”

A la vista de tot allò que s’ha exposat, el Ple de l’Ajuntament, per unanimitat,
ACORDA: Ratificar l’acord dalt transcrit, que es té ací per reproduït a tots els efectes.

9 MANTENIMENT TRAÇAT DE VIAL VDL EN ELS TERMES DEL PLE
DE DATA 10 DE NOVEMBRE DEL 2003. 43/02

En relació amb l’emplaçament que formule el secretari de la Comissió
Territorial de Territori i Habitatge, el passat dia 10 de febrer d’enguany, a la qual van
assistir una representació de l’Ajuntament de Quartell, i una representació de
l’Ajuntament de Sagunt, composta pel delegat d’Urbanisme, Sr. Francisco Fernández, i
els duncionaris Sr. Ángel Fernández i Sr. Antonio Lapiedra; i que tenia com a objecte
salvar les discrepàncies entre ambdós municipis, en relació amb el traçat del VDL de la
platja d’Almardà a la zona del terme de Quartell.

D’aquesta reunió es va desprendre el següent:
L’Ajuntament de Quartell no accepta el traçat plantejat per l’Ajuntament de

Sagunt, que és el que es va decidir en l’acord del Ple de data 10-11-2003 i que va ser
notificat a la Conselleria de Territori i Habitatge a través de l’oficina Prop de Sagunt
amb data 26-11-2003, i que consistia a desviar el traçat recollit en l’actual Pla Parcial de
Platges de Sagunt, de tal manera que el vial discorria pel límit est de la casa de la finca
de Peña, en compte de pel seu límit oest, i que les unions del vial entre els polígons F-1
i G-2, es realitzarà pel terme de Quartell, aprofitant un camí existent, i adequant-lo.

Entre altres raons existents, es va decidir aquest traçat per tal com l’Ajuntament
de Quartell sempre va estar en contra de mantenir el traçat de vial inicial ja que afectava
terrenys d’un càmping que té a la zona; i atenent, d’altra banda, la qualificació dels
terrenys els quals els travessa actualment un camí, i que segons la proposta de
modificació del Pla General de Quartell els considera com a no urbanitzable.



No obstant això, segons es va afirmar pels representants de l’Ajuntament de
Quartell, la qualificació de sòl no urbanitzable que, en aquests moments, s’establia per a
aquesta zona, era un assumpte d’oportunitat, i que pretenien en un futur el canvi
d’aquesta per la de sòl urbanitzable. En aquest sentit van manifestar que ells, ara,
estarien d’acord amb el traçat del vial inicial, però desplaçant-lo uns deu metres cap a
l’oest, encara que això significaria la desaparició del càmping.

Durant el debat, a les 18 hores i 25 minuts, el Sr. President és substituït en la
Presidència de la sessió per el 2n tinent d’alcalde, Sr. Civera, fins a les 18,30 que el
primer tinent d’alcalde es reintegra en la presidència de la sessió.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa d’Urbanisme, Inversions i Manteniment, per 13 vots a favor de
PSOE, EU, BLOC i SCP i 11 vots en contra de PP i SP,  ACORDA:

PRIMER: Que l’Ajuntament mantinga el traçat del vial VDL en els termes en
què es va fer en el Ple de la corporació municipal de data 10 de novembre del 2003,
adduint per a això raons de coherència amb els antecedents sobre el particular, i en base
a la realitat actual, així com a les actuacions que té sol·licitades per a aquest àmbit,
contingudes en el projecte de promoció d’activitats sostenibles en una zona humida
costera mediterrània (LIC Marjal d’Almenara, SPAIN), el qual ha sigut remès a la
Comissió Europea corresponent, a través del Ministeri de Medi Ambient espanyol, i el
justificant de recepció i voluntat de sotmetre’l a tràmit del qual, es recull en l’escrit
d’aquest òrgan europeu, de data 19-12-2003, còpia del qual i de la documentació
explicativa s’adjunta al present acord.

SEGON: Que per al supòsit que prosperara l’alternativa de mantenir el vial en el
seu primitiu traçat, hauria de ser el que actualment recull el Pla Parcial de la Platja
d’Almardà, ja que un desplaçament de deu metres cap a l’oest, determinaria l’ocupació
de sòl protegit al límit del pol. F-1, qüestió aquesta que es justifica en el plànol que
s’adjunta.

TERCER: Que, en el cas que s’estiguera per la segona alternativa; fins que no es
produïra la requalificació de terrenys abans dits, al terme de Quartell, passant de no
urbanitzable a urbanitzable, i es desenvoluparen urbanísticament els terrenys, hauria de
mantenir-se el vial existent, condicionant-lo, encara que fora mínimament, a fi de
permetre la connexió de tot l’àmbit del Pla Parcial així com la connexió entre termes
municipals, actualment existent.

QUART: Als presents pronunciaments s’haurà d’adjuntar còpia d’acord del Ple
de la corporació municipal de data 10 de novembre del 2003, en relació amb el
plantejament municipal sobre el particular, el qual ja va ser notificat a la Conselleria al
seu dia, però que en la reunió celebrada es tenia constància d’un altre anterior però que
no estava tan complet com el que actualment es remet.

10 APROVACIÓ CESSIÓ TERRENYS A CONSELLERIA DE TREBALL I
BENESTAR SOCIAL, PER A CONSTRUCCIÓ RESIDÈNCIA DE DISMINUÏTS
PSÍQUICS, PARCEL·LA ADJUNTA A LA JA CEDIDA. EXP. 4/93

Aquest Ple de l’Ajuntament, en la sessió celebrada el dia 28 de setembre del
2000, va aprovar la cessió de terrenys a la Conselleria de Treball i Benestar Social, per a
la construcció d’una Residència de Disminuïts Psíquics.

Amb posterioritat aquest organisme comunica la necessitat de disposar d’un altre
solar adjunt al ja cedit (CU 7150922), per al compliment de la normativa de protecció
contra incendis, així com aconseguir els mínims del programa previst per al centre.



Les entitats locals podran cedir gratuïtament a entitats o institucions públiques,
béns immobles patrimonials per a fins que redunden en benefici dels habitants del terme
municipal, conforme el que preceptua l’article 109.2 del Reglament de Béns i article
79.2 del Reial Decret Legislatiu 781/86, i previ expedient instruït, conforme els
preceptes continguts en l’article 110 del mateix Reglament.

A l’empara del que preveu l’últim paràgraf de l’article 109 assenyalat en el
paràgraf anterior, d’aqueixes cessions es donarà compte a l’autoritat competent de la
Comunitat Autònoma.

És competència del Ple de l’Ajuntament la cessió de béns a altres
administracions públiques, article 50.14 del Reglament d’Organització, Funcionament i
Règim Jurídic de les Entitats Locals.

Per a les cessions gratuïtes de béns a altres administracions serà necessària la
majoria absoluta del nombre legal de membres de la corporació, d’acord amb l’article
47.3.11) de la Llei Reguladora de les Bases de Règim Local.

L’art. 110 del RB exigeix, també, el vot favorable de la majoria absoluta del
nombre legal de membres de la corporació per a la cessió gratuïta de béns, prèvia
instrucció de l’expedient d’acord amb els requisits que s’assenyalen.

A la vista d’allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Especial de Comptes i Serveis Econòmics, el Ple de
l’Ajuntament, per   *****      ACORDA:

PRIMER: Cedir gratuïtament a la Conselleria de Treball i Benestar Social, la
propietat de 887 m2, sitis al SUNP-6, previ compliment dels requisits establits en l’art.
110 del Reglament de Béns de les Entitats Locals, a fi de destinar-la al compliment de la
normativa de protecció contra incendis i aconseguir els mínims del programa previst per
al Centre construït en la ja cedida.

FINCA QUE SE CEDEIX:
Dotacional Pública, amb una superfície de 887 m2.
Límits: Nord: C/ Ausiàs March
                  Sud –est - oest: zona escolar del Barri de Baladre
Referència cadastral d’urbana 7150925.
Inscripció en el Registre de la Propietat al Tom 2439 – Llibre 700 de Sagunt 2a -

Foli 211 – Finca 49.982 – Inscripció 1a.
SEGON: Sotmetre el present acord a informació pública durant un termini de 15

dies en compliment del que preveu l’article 110 del Reglament de Béns de les Entitats
Locals.

TERCER: En el cas que no existisca cap reclamació contra el present acord,
s’entendrà elevada a definitiva la present cessió.

QUART: Donar compte de la present cessió de béns a la Conselleria de
Presidència de la Generalitat Valenciana.

CINQUÈ: Donar de baixa els béns assenyalats, en l’Inventari de Béns
Municipals de l’exercici 2004, com a conseqüència de la cessió.

SISÈ: Facultar la Sra. Alcaldessa Presidenta per a la formalització dels oportuns
documents públics.

En aquests moments, abandonen momentàniament la sessió els Srs. Castelló i
Serrano i la Sra. Murciano.

11 SUPRESSIÓ PÒSIT MUNICIPAL



Ha de considerar-se que els Pòsits són una figura anacrònica en l’actual realitat
social, que les finalitats que complia es troben prestades per una àmplia xarxa d’entitats.

El saldo en el compte bancari que el Pòsit municipal manté al Banc de València
a 31 de gener  de 2004 ascendeix a la quantitat de cent onze mil quatre-cents quaranta-
dos (111.442,00) euros (s’adjunta certificat saldo bancari expedit pel Banc de València),
i que els préstecs que queden pendents de reembossar ascendeixen a la quantitat de
22.366,44 euros, corresponents a 20 préstecs pendents de reintegrar i cancel·lar.

 En el Ple de data 27 d’abril del 2002, l’Ajuntament va acordar mantenir el Pòsit
agrícola.

 La regulació existent del mateix és preconstitucional, concretament regulat un
Decret de l’any 1952, el qual aquesta derogat i no hi ha cap norma que regule el seu
funcionament. La regulació anterior xoca amb algun dels preceptes i principis de
l’autonomia municipal i que no es troba expressament atribuït als ajuntaments
l’obligació o competència de prestar aquests serveis.

A la vista de tot allò que s’ha exposat, de conformitat amb el dictamen de la
Comissió Informativa Especial de Comptes i Serveis Econòmics, el Ple de
l’Ajuntament, per 16 vots a favor de PSOE, EU, BLOC-EV, SP i SCP i 5 vots en contra
de PP, ACORDA:

La cancel·lació del Pòsit municipal i l’ingrés a les arques municipals del saldo
existent del compte del Pòsit agrícola amb un import de 111.442 euros.

Transitòriament els reintegraments dels pòsits que estiguen pendents de
cancel·lar durant els pròxims 4 exercicis, s’ingressara el saldo existent en el compte del
Pòsit agrícola a data a 31 de desembre durant el mes de gener de l’exercici següent a les
arques municipals.

A les 19 hores i 20 minuts se suspèn momentàniament la sessió per a permetre
les intervencions del públic, de conformitat amb el que preveu la vigent Carta de
Participació Ciutadana. Intervencions que figuren com a annex a l’acta.

A les 19 hores i 40 minuts es reprèn la sessió, amb la presència de tots els
regidors que hi assisteixen.

12 PROPOSICIÓ SEGREGACIÓ PORTENYA SOBRE RECUPERACIÓ
NOM PORT PER A TOTES LES COMUNICACIONS QUE ES DIRIGISQUEN
A REGIDORS I CIUTADANS. EXP. 15/04-M

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició del Grup Municipal SP, que diu:
“Que davant de les últimes mesures de l’equip de govern sobre la suspensió dels

acords adoptats per la Junta de Govern Local, el passat 3 de març del 2003, sobre la
supressió del topònim “Port de Sagunt” pel de “Sagunt” en els mata-segells de Correus,
direccions de Conselleria de Sanitat i també l’eliminació com a localitat de naixement
en els DNI per part de la Direcció General d’Interior.

SOL·LICITE del Ple de l’Aj. de Sagunt que en virtut al respecte amb la
denominació d’“el Port de Sagunt” i als seus veïns, que van celebrar el passat any 2002
el seu centenari com a poble, procedisca a canviar de tots els seus documents
administratius que dirigisca als veïns del Port, el nom de 46.520 Sagunt pel de “46.520
el Port” o “46.520 el Port de Sagunt”.



La relació de documents a canviar és la següent:
- Rebuts d’Aigua, Clavegueram i Fem.
- Rebuts de IAE.
- Rebuts de l’Impost de Circulació de Vehicles de Tracció Mecànica.
- Plusvàlues municipals.
- Llicències d’obres i activitats.
- Sancions de trànsit de la Policia Local
- Notificacions de Recaptació Executiva
- Liquidacions de Taxes i Preus Públics que pogueren girar-se del consistori.
- Espectacles que organitze al Port la Fundació Municipal de Cultura.
- Espectacles esportius que organitze al Port El Patronat Municipal d’Esports.
- Notificacions a regidors portenys.”

A les 20 hores s’acorda una recessió, i es reprèn la sessió a les 20 hores i 43
minuts.

Durant el debat, els grups polítics d’EU i BLOC proposen que l’assumpte quede
sobre la taula. Sotmesa a votació aquesta proposada, es produeix un empat, per 12 vots
favor de PSOE, EU i BLOC i 12 vots en contra de PP, SP i SCP.

Repetida la votació persisteix l’empat, per la qual cosa de conformitat amb el
que preveu l’article 100.2 del ROF decideix el vot de qualitat del president, i el Ple de
l’Ajuntament, ACORDA:

Deixar l’assumpte sobre la taula.

En aquests moments, el Sr. Zarzoso s’absenta momentàniament la sessió i la Sra.
Contreras l’abandona definitivament.

13 PROPOSICIÓ ESQUERRA UNIDA SOBRE PRIMER ANIVERSARI
GUERRA D’IRAQ. EXP. 16/04-M

Sotmès a votació, de conformitat amb el que estableix l’art. 82.3 del Reglament
d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Corporacions Locals, per
unanimitat es ratifica la inclusió de l’assumpte en l’ordre del dia.

Llegida la proposició del Grup Municipal d’Esquerra Unida, que diu:
“NO A LES FORCES D’OCUPACIÓ; RETIRADA IMMEDIATA DE LES

TROPES D’IRAQ; PROU DE GENOCIDI A PALESTINA; NO A L’OTAN, eren
algunes de les reivindicacions que el dissabte passat amb motiu de la jornada
d’internacional de lluita recolzada pel Fòrum Social Europeu i el Fòrum Social Mundial
de Bombai es va celebrar en tot el món. 50 manifestacions a l’estat espanyol, a destacar
la de Madrid, Barcelona, Bilbao o València. 250 manifestacions als EUA destacant
ciutats com Nova York o San Francisco. I manifestacions al Japó, Tòquio, Sydney,
Roma, Londres, París, Buenos Aires, Sao Paulo, Xile, Egipte, Jordània, entre moltes
altres que van reclamar l’eixida immediata de les tropes de territori ocupat a Iraq, fent
extensible l’alliberament d’altres pobles ocupats per la força com Palestina o el Sàhara.

Milers de goles han pres els carrers per a cridar no a les guerres i no al terror. I
no al terror en un doble vessant. D’una banda el terror i la mort provocada per la guerra
d’Iraq, que ha provocat milers de morts civils tal com denuncia la mateixa Amnistia
Internacional amb l’únic objectiu d’afermar el control polític, econòmic i militar del
conjunt de la regió per part d’EUA i els seus aliats occidentals. Recordem que després
d’Aràbia Saudita, Iraq alberga les segones reserves petrolíferes del planeta, demostrant-



se tal com va denunciar molt abans de la intervenció militar el mateix Scott Ritter –
exinspector de l’ONU a Iraq i màxim responsable de la delegació d’inspectors de la
UNSCOM entre 1993 i 1998 – la inexistència d’armes de destrucció massiva a Iraq.

D’altra banda el terror i la mort de l’11 de març. Terror i barbàrie com a resposta
al terror i la barbàrie practicada pels governs occidentals a Iraq i pel consentiment
occidental al terrorisme d’Estat practicat per Israel sobre el poble palestí. La barbàrie
crida la barbàrie. El terror crida el terror.

En aquest marc de desolació milions de treballadors i ciutadans amb l’única
arma de la paraula han eixit al carrer a demanar la tornada immediata de les tropes
espanyoles d’Iraq, la denúncia de qualsevol pràctica de terror i l’eixida immediata de
totes les forces d’ocupació d’Iraq, Palestina i Sàhara.

Des d’Esquerra Unida i des de la nostra trajectòria basada en la defensa d’una
política de pau i neutralitat. Des de la nostra aposta per l’eixida de l’Estat espanyol de
l’estructura militar integrada de l’OTAN, i des de la denúncia sistemàtica a guerres com
les de Iugoslàvia, Afganistan i Iraq, totes elles decidides pels mateixos i amb els
mateixos interessos geoestratègics donada la riquesa de gas i petroli d’aquests països,
proposem la següent proposta d’acord al Ple Municipal

1) Instar al Govern Central que es constituirà en els pròxims mesos que prenga
les decisions i mesures oportunes per a la tornada immediata de les tropes
espanyoles ubicades a Iraq, així com fer les gestions de pressió oportunes per
a la resta d’exèrcits d’ocupació abandonen territori iraquià.

2) Condemnar el genocidi de l’Estat d’Israel sobre el poble palestí, instant al
Govern central que es constituirà en els pròxims mesos perquè faça una
aposta ferma i inequívoca pels drets del poble palestí i l’eixida de l’exèrcit
d’Israel de les zones ocupades.

3) Solidaritzar-nos amb la lluita i la causa del poble sahrauí i instar al Govern
central que es constituirà en els pròxims mesos a prendre iniciatives donada
la responsabilitat històrica de l’Estat espanyol dirigides al fet que el poble
sahrauí puga celebrar el referèndum d’autodeterminació en el menor temps
possible.

A les 21 hores i 30 minuts el Sr. President s’absenta momentàniament de la
sessió, i és substituït pel segon tinent d’alcalde, Sr. Civera, fins a les 21 hores i 40
minuts.

Durant el debat, el Grup Municipal Socialista proposa que l’assumpte quede
sobre la taula.

Sotmesa aquesta proposada a votació, el Ple de l’Ajuntament, per 3 vots a favor
de PSOE, EU, BLOC i SCP i 9 abstencions de PP i SP, ACORDA:

Deixar el present assumpte sobre la taula.

A les 22 hores i 15 minuts se suspèn la sessió per a permetre novament les
intervencions del públic, en aplicació de la vigent Carta de Participació Ciutadana.
Intervencions que figuren com a annex a l’acta.

La sessió es reprèn a les 22 hores i 35 minuts.

PRECS I PREGUNTES



I vist que no hi ha més assumptes a tractar, la presidència clou la sessió a les 22
hores i 43 minuts, de tot això, com a secretari, done fe.

ACOMPLIU-HO: L’ALCALDESSA.

ANNEX: INTERVENCIONS DEL PÚBLIC.

++++++++çççççç

PUNT 1
PUNT 2

Obert el primer torn d’intervencions, el portaveu del grup PP, Sr. BORRÁS, diu:
“Bo, en primer lloc, bona vesprada, Sr. President, bona vesprada, senyores i senyors
regidors, molt bona vesprada, senyors i senyores del públic i mitjans de comunicació.
Tal com ve la relació de resolucions d’Alcaldia del Ple de març, 15-03-04, delegar en el
primer tinent d’alcalde, Miguel Ángel Martín López, les atribucions de l’Alcaldia entre
els dies vint i vint-i-vuit, fent referència després de la lectura tampoc es dedueix molt,
no és molt clara perquè barreja les dues coses, arriba a prestar confusió perquè la Llei
11/99 de 21 d’abril, els seus articles 21, 22 i 23 regulen perfectament les delegacions de
l’alcalde, no les substitucions en els tinents d’alcalde que ve regulada per l’article 23 i
que li demane l’aclariment a l’oficiala major, secretària accidental, perquè, clar, és
delegació o és substitució? Si és delegació, l’article 21.3 diu: l’alcalde pot delegar
l’exercici de les seues atribucions excepte les de convocar i presidir les sessions del Ple,
si és una delegació s’està incorrent en aquesta representació, si és una substitució tal
com diu l’article 23, seria correcta i veu que la pròpia resolució en escoltar-la també em
dóna lloc a confusió. Per tant li demane l’aclariment, senyora, i després volguera
intervenir per qüestió d’ordre, però és igual ara que...”

L’oficiala major, que actua com a secretària general per substitució, informa:
“L’aclariment està, si tornem a llegir 23.3, els tinents d’alcalde substitueixen per l’ordre
del seu nomenament i en els casos de vacant, absència o malaltia, l’alcalde, se’n va
vostè a l’article 47.2 del ROF i li està dient que en els casos d’absència, malaltia o
impediment les funcions de l’alcalde no podran ser assumides pel tinent d’alcalde a qui
corresponga sense expressa delegació que reunirà els requisits dels números u i dos de
l’article 44. Està aclarit?”

El president de la corporació per substitució, Sr. MARTÍN, manifesta: “Jo crec
que està prou aclarit al nostre entendre, jo comprenc la preocupació del Sr. Borrás
perquè un representant d’Esquerra Unida ocupe l’Alcaldia durant un temps, però jo li
recorde que tal com marca la mateixa resolució em queden quatre dies, com aquell qui
diu com a alcalde, fins al dia 28, amb la qual cosa no crec que tinga més importància.”



El portaveu del grup PP, Sr. BORRÁS, exposa: “En aqueix aspecte vostè
s’equivoca, Sr. President, Sr. Martín, ens dóna igual Esquerra Unida sempre que un siga
un grup democràtic. Per a nosaltres és totalment indiferent això, el que sí que hem de
tenir clar és que s’aclarisquen i es clarifiquen les coses si és una delegació, perquè
afecta un article i llavors és incompatible, o si és una substitució. Hem vist que la
relació no està cuidada. Bé, com que era la meua primera intervenció, jo volia intervenir
per una qüestió d’ordre i li agraïsc que m’ho vulga dir, si veu que no correspon ara en
qualsevol altre punt ho diria, però volguera començar així donant les gràcies i felicitant
el poble espanyol per una vegada més que ha demostrat la seua fibra moral, el seu
ressort de solidaritat i d’unitat i esforç comú per a sobreposar-nos a la brutalitat del
dolor i del terrorisme que ja ens defineix com un poble cívic, democràtic i fort. Encara
que sentim el que succeeix en la forma..., en la jornada de reflexió, ja que va ser molt
lamentable i vergonyós i de pressió vergonyosa, antidemocràtica, il·legal, no,
simplement vull felicitar però el triomf del PSOE no vaig haver de discutir si els
resultats són legítims i felicitem per això al PSOE en ser els guanyadors però
especialment volem felicitar, lògicament, la Sra. Marga Pin per la seua acta de diputada
nacional ja que com a veïns i amics, tot i tenir idees algunes vegades trobades, a les
persones no ens ha d’afectar, simplement era això.”

PUNT 3
Obert el torn d’intervencions, el regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, indica:

“Un xicotet preàmbul, molt breu. Possiblement estiguem fent el joc que es persegueix
amb aquest tipus d’actuacions però és recordar a tots els que som membres d’aquest
Ajuntament que, independentment que juràrem o prometérem o per imperatiu legal
acatàrem la constitució, el que jo crec que cada u pel carrer pot lluir els símbols que
vulga o ser de la penya taurina que vulga o del club que vulga però no ens sembla en
absolut adequat que per part de l’alcalde en funcions, presidint el Ple municipal, es porte
i es faça ostentació d’una bandera que és republicana i que és contrària a l’ordre
constitucional i que la màxima figura en aquests moments de l’Ajuntament davall una
foto de les seues majestats els reis com a caps de l’Estat, siga aqueixa bandera. Per tant
sol·licitem, coincidisc amb Miguel que em sembla una barbaritat, que si no et sembla
malament, si no li sembla malament, en la mesura que es puga pogueres retirar aqueixa
bandera republicana en atenció que estem en una democràcia que ens hem donat tots fa
molts anys ja i que sembla que el lògic és que el màxim representant de la institució
constitucional d’aquest Ajuntament no porte cap tipus d’ensenya, que no coincidisca en
absolut amb el nostre sistema democràtic ni amb el nostre sistema quant a Estat i li ho
agrairíem que així ho fera. Supose que li estem fent el joc que es pretenia i que portar
l’ensenya republicana era una forma de cridar l’atenció, però no ens sembla malament,
en qualsevol cas deixar clar als veïns on estem cada u i el que representem cada u. Li
sol·licitem per tant que es retire aqueixa ensenya, gràcies.”

El president de la corporació per substitució, Sr. MARTÍN, manifesta: “Sr.
Castelló, no puc atendre la petició del seu grup per una qüestió bàsica i fonamental, jo
crec que l’ornament i la neteja personal de, en aquest cas del president de la Sala, és una
qüestió jo crec que en primer lloc de la seua pròpia competència, en tot cas de la
competència de la seua companya i com última instància de sa mare, de la mare del
president, amb la qual cosa no toleraré que ningú, ni el meu propi grup, em puga dir de
quina manera represente en aquest Ple, moltes gràcies.”

PUNT 4



Obert el primer torn d’intervencions, el regidor del grup EU, Sr. LÓPEZ-EGEA,
assenyala: “Hola, bona vesprada. Bo, portem aproximadament al voltant de tres mesos i
mig treballant la creació d’aquest consell sectorial. Per a intentar ser conseqüent amb la
regidoria que porte de participació ciutadana que ha de ser una transversal a tot
l’Ajuntament, la creació d’aquest espai dins de Serveis Socials, ens permetrà que els
diferents col·lectius socials que vénen treballant al camp social i comunitari a la nostra
ciutat puguen participar en aquest espai per a abordar una sèrie de qüestions
relacionades amb la immigració, amb els malalts mentals, amb el tema del voluntariat
etc., etc. Al llarg d’aquests mesos hi ha hagut un procés jo crec que enriquidor, he
d’agrair també ací en Ple el treball realitzat per tots els treballadors del Departament de
Serveis Socials, crec que és important reconèixer-ho. Hi ha hagut un treball d’anar
polint, diguem-ne, un registre d’associacions que tenim de dues centes i escaig
associacions que cal anar depurant, la qual cosa ens ha permès establir una base de
dades per a començar a treballar amb els col·lectius socials que estan treballant en
aquest camp i a partir d’ací el que  hem fet, a partir d’un esborrany que elaborem és
recollir totes les aportacions dels diferents col·lectius per a anar enriquint el reglament
que avui es porta ací al Ple. Jo breument explicaré per damunt el contingut del
reglament les funcions principals del qual serien: ser un consell assessor, consultiu,
sectorial que tindria com a principals funcions, perquè ens fem una idea, seria facilitar i
promoure la participació dels veïns i entitats locals de caràcter social i comunitari en
l’activitat municipal de benestar social, remetre als òrgans de govern municipals,
informes i propostes en relació amb els criteris i prioritats que han de regir dins de
l’àmbit d’actuació municipal al camp de benestar social, remetre als òrgans de govern
municipal informes i propostes en relació amb l’elaboració dels pressupostos
municipals, un tema i un punt, a mi em sembla important participar en el disseny i
elaboració de plans integrals municipals, a sol·licitud de l’Ajuntament emetre informes
amb anterioritat a l’adopció d’acords municipals quan així s’establiren, sol·licitar als
òrgans de govern municipal la informació que es considere oportuna sobre la tramitació
d’expedients o bé resolucions municipals relatives a l’àmbit de les seues competències.
Açò afectaria principalment aquells col·lectius que estan en el registre d’associacions
que sí que tindrien dret a sol·licitar-lo ací a l’Ajuntament, conèixer i si és procedent
promoure la realització d’estudis i informes referits als programes en curs o portats a
terme dins de les competències de l’Ajuntament en l’àmbit de benestar social, proposar
la realització de campanyes de sensibilització, proposar la realització de trobades,
cursos, jornades, etc. En l’àmbit d’actuació del Consell, queda circumscrit pel seu lloc
al terme municipal de Sagunt i la composició, estaria composta, vaig als membres que
formarien part del Consell Sectorial, seria el president del Consell que seria l’alcalde o
regidor en qui delegue i per representants de col·lectius socials que desenvolupen la
seua activitat en l’àmbit d’actuació del Consell. Nosaltres a l’hora d’estar treballant, els
membres que portem en aquest reglament serien tres representants designats per la
Federació d’Associacions de Veïns. Ací hi ha moltes associacions de veïns, per tant
arribem a un acord que fóra la pròpia Federació d’Associacions de Veïns qui elegira tres
membres que formarien part d’aquest Consell, un representant per cada sindicat
majoritari que existisca a la localitat, un representant de les organitzacions
empresarials, un representant de cada associació de discapacitats sensorials, un
representant de cada associació de discapacitats físics, un representant psíquics, un
representant de cada associació de malalts mentals, un representant del Consell
Municipal de Majors, un representant del Consell Municipal de Dones, un representant
de cada associació d’immigrants, un representant de cada associació gitana, dos
representants de les associacions de joves, un representant de cada associació que actua



en el sector del menor i la família, un representant del Consell Escolar Municipal, un
representant del Patronat Municipal d’Esports, un representant de cada associació de
trastorns additius i quatre representants de les associacions de voluntariat. La
composició del Consell, cal dir que també quedaria oberta a representants d’altres
associacions que reunint els requisits legals treballen a la localitat i sol·liciten participar
en el Consell. Qui formaria els membres del Consell amb veu però sense vot? Secretari,
secretària, tres assessors tècnics anomenats pel president de Consell entre els
treballadors de l’Excel·lentíssim Ajuntament i a les sessions del Consell podrien assistir
i podran assistir també amb veu però sense vot aquelles persones que es consideren
adequades per raó de la seua competència o activitat en funció de les matèries que
vagen a ser objecte d’examen.  Dels òrgans del Consell, disposaríem dels següents
òrgans, la Presidència i el Ple del Consell. El Ple del Consell estaria integrat per la
totalitat dels seus membres, presidit pel president i assistit pel secretari i els tècnics. Les
sessions ordinàries tindrien una periodicitat trimestral, les sessions extraordinàries seran
convocades o bé a petició del president o a petició al menys d’un terç dels membres del
Consell. Un poc seria..., aquest és el reglament que presentem a aquest Ple municipal
perquè siga aprovat, per a posar en marxa com més prompte millor el Consell Municipal
de Benestar Social. Aquest reglament si avui s’aprova estarà en exposició pública un
mes, el mes que ve hauríem de portar ja els noms de les persones que compondran el
Consell Sectorial i en principi dir que hi ha hagut, jo pense que hi ha hagut un procés,
un procés molt transparent i molt participatiu a l’hora d’elaborar aquest reglament, que
s’han recollit totes les aportacions dels diferents col·lectius i que en aquest sentit, res,
esperar que el Ple de la corporació l’aprove per unanimitat.”

El portaveu del grup SCP, Sr. CORTÉS, diu: “Bona vesprada a tots, nosaltres
recolzarem aquesta proposta del Consell Municipal de Benestar Social, pensem tal
vegada que en l’aspecte del voluntariat el nombre de representants que és quatre, ens
sembla insuficient donada la importància que té aquest col·lectiu dins del que és el
benestar social al nostre municipi, però, bo, pensem que és un tema que en principi no
està malament i que en tot moment sempre pot modificar-se. El que sí que comentarem
perquè suposa que al llarg d’aquest debat, del debat d’aquest tema es tractarà és el tema
de la no participació dels grups polítics en aquest Consell Municipal de Benestar social.
Indiscutiblement jo crec que hi ha coses que diferencien uns grups d’altres, unes
persones d’altres, i jo pense que a nivell polític sobretot el diferencia el fet de mantenir
els mateixos plantejaments quan s’està a l’oposició que quan s’està governant o quan
s’està governant i s’està a l’oposició. Nosaltres sempre hem defensat que els consells
assessors no eren una altra cosa més que consells assessors i que per tant com més
s’eliminara d’aqueixos consells la participació política, lògicament millors resultats
donarien perquè en tot cas es tractava d’assessorar el regidor del ram i que el debat
polític s’havia de produir en aquest hemicicle. Per tant el mateix plantejament que fèiem
quan es va crear el Consell Econòmic i Social, quan es va crear el Consell Assessor del
Comerç que fèiem aqueixos plantejaments i que se’ns va dir de tot per part del Partit
Socialista, tant quan es va crear el Consell Econòmic i Social com quan es va crear el
Consell Assessor del Comerç. Se’ns va dir de tot i ara resulta que aqueixos mateixos
partits, el mateix partit sobretot, em referisc al Partit Socialista, perquè pareix que ara ho
veu magnífic que en aqueixos Consells Assessors no hi haja participació política. Jo
m’alegre i em congratule que almenys encara que siga tard, s’adonen que la
despolitització d’aqueixos consells assessors és fonamental perquè no es transmeten les
tensions i els problemes del Ple a uns òrgans que en realitat l’única cosa que tracten és



d’assessorar el regidor de torn en allò que els competeix i que lògicament va en la línia
de millorar els serveis als ciutadans, res més, gràcies.”

El regidor del grup SP, Sr. GALLART, exposa: “Bona vesprada, senyors
regidors. Bo, primer que res volguera demanar un favor, que em poguera retractar un
poquet de la intervenció que vaig tenir en el Ple passat en relació amb el Sr. Chover, li
vaig dir que miraria l’acta i que si trobava que no estava bé el que li havia comentat a
aquest senyor, que em rectificaria i li demanaria excuses i perdó. Com que resulta que
rectificar és de savis, jo em vaig equivocar pels nervis del moment, en fi, jo crec que
vaig mal interpretar les paraules que va dir el Sr. Chover, amb la qual cosa em retracte i
demane perdó ací públicament. No ens va dir el que jo li havia dit, això quant a la meua
actuació passada. Respecte a aquest punt jo el que sí que volguera demanar-li al Sr.
Fernando Egea és que ens diguera el perquè de la no participació, o no a la
representació dels partits de l’oposició en aquest Consell i també m’agradaria que
m’aclaríreu i en el segon torn ja entrarem més en matèria, quin tipus de finançament
tindrà per part de l’Ajuntament aquest Consell, moltes gràcies.”

El portaveu del grup PP, Sr. BORRÁS, indica: “Bona vesprada de nou. No
repetiré el que ha dit el Sr. Cortés, que efectivament té raó, quan vam proposar crear
aqueixos consells i per descomptat la Llei és competent, la Llei 7/85 de Bases de Règim
Local, perquè l’organització per part de l’equip de govern puguen crear-se els consells
sectorials i així ho diu l’article 130 del ROF, però el que observem és que hi ha distints
criteris en funció de quines entitats participen ací en el Consell. Es parla de tres
representants, es parla de quatre representants, es parla d’un representant de cada
associació de discapacitats o de qualsevol altra en funció, especialment en les socials, en
funció del nombre d’elles que existisquen i no obstant igual dels sindicats, un
representant per cada sindicat i quan s’arriba a representants d’organitzacions juvenils o
representants d’organitzacions empresarials resulta que és distint, és un només. No
entenem el criteri, simplement discrepem en el criteri, el altres és responsabilitat de
vostès el mateix que si dotaran de partida pressupostària a aquests consells o no van a
dotar-los. Ens agradaria, però entenc que el pressupost qualsevol dia se’ns entregarà...
perquè ací sabrem el contingut econòmic d’aquestes matèries, res més, moltes gràcies.”

El regidor delegat d’Afers Socials, Sr. LÓPEZ-EGEA, manifesta: “A veure,
criteris en funció de les diferents entitats. Dir-li al Sr. Borrás que partim del que hi ha,
vull dir que nosaltres hem establit una base de dades dels col·lectius que estan treballant
al camp social i comunitari, a partir d’ací els diferents equips de base de Serveis Socials
van contactar amb tots ells, amb tots es van reunir se’ls va presentar la normativa, el
Reglament i a partir d’ací hem tingut diverses reunions amb tots els col·lectius, i partint
dels col·lectius que hi ha hem fet la composició, és a dir... és que si no hi ha més
associacions juvenils, no hi ha més, és a dir... si no hi ha més associacions de malalts
mentals, no hi ha més. Hem treballat amb el que hi ha i a partir d’ací, amb les
aportacions de tots els col·lectius hem anat enriquint el Reglament. De voluntariat hem
establit, Miguel Ángel, quatre, però perquè eren els quatre principals col·lectius de
voluntariat que hi havia, però també vull dir que aquest Reglament no és un reglament
tancat en la seua composició, que està obert en la seua composició per tant en aqueix
sentit a mitjà termini en un futur cap la participació d’altres col·lectius, és a dir que no
és un document tancat. Respecte a la representació dels partits polítics, perquè aquest és
un debat ja vell, de fet sabeu que hi ha alguns consells sectorials que estan funcionant en
aquesta casa on sí que hi ha representació política i per tant això ho haurem de corregir i



regular. El plantejament és el següent: hi ha un espai que ha de ser l’espai dels
col·lectius socials, que és aquest, després hi hauria un espai que serien les comissions
informatives, les comissions informatives on estan totes les forces polítiques i on es
dictamina, i el tercer espai, l’espai decisori és el Ple municipal. I finalment em comenta
Manolo, relaciona el finançament, el finançament principal a partir de tot el debat i de
totes les aportacions que isquen de Consell Municipal, en principi treballarem amb el
finançament de Serveis Socials. No hem establit una quantitat pressupostària en principi
per al Consell Municipal, seria la consignació de tot el que estaria en Serveis Socials.”

El regidor del grup SP, Sr. GALLART, assenyala: “Vegem, el tema que no hi
haja una representació dels grups de l’oposició en el Consell, es podria explicar de
moltes maneres però jo intente o vull donar a entendre que un Consell, un instrument de
participació popular i municipal d’aquestes característiques, amb la quantitat de
representants socials que vindrà ací, bo, nosaltres entenem que açò serà una cosa
positiva i podria donar molt bons resultats si açò funcionara. El fet de no deixar els
partits de l’oposició, crec que no voler donar la participació als partits de l’oposició va
en contra de poder captar, de poder veure de quina manera aquests agents socials es
debaten, demanen, parlen i de quina manera es comporten amb el tema de l’Ajuntament.
Jo els demanaria que encara que fóra sense veu i sense vot permeteren als grups de
l’oposició estar ací presents simplement per a veure com va el tema. Nosaltres no ens
fiem, Fernando, el tema és que si després ve a la Comissió i després ve ací al Ple, que el
que passe en aquest Consell vinga esbiaixat, vinga manipulat o que puga venir d’una
manera que no és el corresponent. De totes les maneres i fins i tot sense ser mal pensat
vull que entengues que no serà el mateix com es puga explicar un representant, no sé del
Consell Municipal de Majors o un representant de l’Associació d’Immigrants, no
s’expressarà i no va... no dirà o tractarà els temes exactament igual com el president
després del Consell puga venir a la Comissió o puga venir al Ple. A mi m’agradaria
veure de quina manera s’expressen aquestes persones, quin tarannà tenen, en fi enriquir-
me un poquet amb la participació ciutadana i això no se’ns permet i crec que està
malament. Després d’altra banda volia que m’aclarires també ja en el següent punt, amb
el tema de representants de l’associació de dones i l’associació de majors, que hi ha un
al Port i un altre a Sagunt, què hi haurà, un de cada un o només un dels dos?”

El regidor delegat d’Afers Socials, Sr. LÓPEZ-EGEA, diu: “Un parell de coses,
primer no m’agrada la teua expressió, Manolo, de: no ens fiem. Aqueixa expressió,
perdoneu-me, però jo podia no haver fet absolutament res, haver tancat en el meu
despatx amb els meus tècnics i haver tret les propostes que jo volguera sense parlar amb
ningú, sense reunir-me amb ningú i sense entrar en aquest, jo crec que bonic i aventurat
projecte que és la creació d’un Consell Municipal on hauran un muntó de col·lectius
socials que sense cap tipus de control diran el que vulguen amb tota claredat i si m’han
de posar verd em posaran verd, entén. És a dir que en aqueix sentit em sembla que
l’expressió no és la més afortunada. A veure, quan em dius de l’associació de dones i
associació de majors, Manolo, hi ha un Consell de la Dona, llavors aqueix Consell de la
Dona decidirà quina persona estarà en el Consell Municipal de Benestar Social. I quan
parlem d’associacions de majors el mateix, hi ha un consell de majors, llavors aqueix
consell de majors decidirà qui serà la persona que estarà en el Consell Municipal de
Benestar Social.”

PUNT 5



El regidor delegat d’Afers Socials, Sr. LÓPEZ-EGEA, manifesta: “Bo,
abstraure, seria provar l’adhesió d’aquest Ajuntament al servei de teleassistència
domiciliària de la Diputació Provincial de València assumint les obligacions que d’això
se’n deriven contemplades en el Reglament del servei teleassistència domiciliària. Com
tot el món sap el Grup Popular va presentar una moció en aquest Ple, que llegiré. En
l’acord deia, sol·licitar l’adhesió al servei de teleassistència domiciliària de la Diputació
Provincial de València de conformitat i en els termes que s’especifiquen en el
Reglament d’aquest servei, publicat en el BOP, 31 de desembre del 2002. Davant
d’aquesta proposta, nosaltres en el seu moment vam fer algunes apreciacions i al final el
que aquest Ple municipal va acordar és el següent: l’elaboració d’un informe tècnic que
ens permeta valorar totes les possibilitats per a prendre una decisió definitiva que
permeta a Sagunt disposar dels majors i millors recursos necessaris donat l’augment de
la demanda d’aquest servei de teleassistència a Sagunt. Per què? Perquè nosaltres,
aquest Ajuntament i Serveis Socials està treballant, treballant no, està rebent tot el
servei de teleassistència per part de Conselleria des de l’any 97, quan se’ns planta el
tema de Diputació, nosaltres en estudiar el Reglament de Diputació tal com vaig llegir
en el Ple, hi havia un problema que ens impedia subscriure’ns al de Diputació i vaig a
llegir-lo literalment. L’article 26 del Reglament que publica en el Butlletí Oficial de la
Província de València, Diputació, article 26, quan fa referència a l’adhesió dels
ajuntaments deia textualment: En aquells municipis que ja compten amb
teleassistències, instal·lades per part de la Generalitat Valenciana, aqueix era el cas de
Sagunt, el nombre de teleassistències que apareix s’entendrà referit a la quantitat global
independentment de la institució pública que el promoga, en la seua conseqüència les
teleassistències que preste la Diputació Provincial de València es limitaran a la
diferència. Avui en dia nosaltres estem treballant a Sagunt, a Sagunt a dia d’avui es
beneficien cent vuitanta persones del servei de teleassistència que dóna Conselleria i a
l’espera de rebre aquest servei en aquests moments hi ha vint-i-sis persones, és a dir,
vint-i-sis persones que es veuran beneficiades d’aquest servei en el termini de dues o
tres mesos que és el temps que tarda Conselleria a adjudicar aquest servei. Cent vuitanta
més vint-i-sis són dues-centes sis, partint del text que acabe de llegir i partint que
Diputació oferia dues-centes quinze places de serveis de teleassistència, dues-centes
quinze menys dues-centes sis, ens beneficiaríem o ens haguérem beneficiat amb el text
que establia Diputació en el seu Reglament únicament de nou teleassistències, per tant
en el seu moment no tenia sentit que aquest Ple i que aquest Ajuntament s’adherira a
Diputació. Què ha ocorregut? Que Diputació sabent açò i sabent, i ací està l’informe
tècnic al qual han tingut accés totes les forces polítiques, sabent que la Conselleria de
Benestar Social l’any 2003, el nombre màxim de serveis que té previst prestar ascendia
a 2.136, el nombre possible de beneficiaris estan distribuïts per lots en funció dels
municipis i les comarques. El municipi de Sagunt està inclòs en el lot número u
corresponent al mateix un total de 1.158 teleassistències. Bé, en contacte amb la cap de
secció d’acció comunitària de la Direcció Territorial de Benestar Social, la Conselleria
té saturada l’oferta de teleassistència, partint d’açò i partint principalment de la
modificació que incorpora en el seu reglament la Diputació de València i ací està
l’important, la modificació, i llig literalment la modificació perquè amb aquesta
modificació sí que podem adherir-nos perquè en aquest moment seguiríem treballant
amb Conselleria i treballaríem ara amb Diputació. Vull llegir una altra vegada el
Reglament com estava abans i com està ara perquè s’entenga perfectament. Com estava
abans, en aquells municipis que ja compten amb teleassistències instal·lades per part de
la Generalitat Valenciana el nombre de teleassistències que apareix s’entendrà referit a
la quantitat global, independentment de la institució pública que el promoga, en la seua



conseqüència les teleassistències que preste la Diputació Provincial de València es
limitarà a la diferència, és a dir, nosaltres si ens haguérem adherit, ens haguérem
beneficiat únicament de nou teleassistències no més. Amb la modificació que introdueix
en el Reglament Diputació sí, i llig textualment, la nova redacció publicada al febrer
diu: la xifra assignada a cada municipi expressa la previsió de cobertura que estableix el
pla gerontològic, la modificació d’aquest objectiu podrà comportar la revisió general de
les places i els criteris de distribució territorial, les fases per a aconseguir els objectius
teòrics i màxims que es plantegen, respon al que acorda el conveni subscrit amb
l’Inserso i la Federació Espanyola de Municipis i Províncies, la qual cosa comporta
aconseguir la previsió de 2900 teleassistències instal·lades en un any, arribant-se de
manera escalonada i gradual a les 4.811 a finals de l’exercici 2004, excepte falta de
consignació pressupostària en aquest cas es fixarà com a objectiu el nombre que
s’assegure en el conveni de l’Inserso. En aquest sentit portem l’adhesió a Diputació,
seguiríem treballant amb Conselleria i a partir d’ara treballaríem també amb Diputació.”

La regidora del grup PP, Sra. GÓMEZ, assenyala: “Enhorabona, Sr. López-
Egea. Només ha necessitat dos mesos per a assessorar-se sobre les dades que li vaig
proporcionar en el Ple del 30 de gener, molt poquet temps. Dades que igual que tenia jo
podia haver preocupat vostè i haver obtingut i així haver adherit a la moció presentada
pel meu grup encara que potser era això, que la presentava el Partit Popular, la qual cosa
li impedia recolzar-la. No content amb açò el Sr. López-Egea en ser preguntat per mi en
el Ple del passat mes de febrer sobre l’avanç d’aquestes dades, em va dir que tenia els
informes des del dia anterior però que no els havia pogut llegir, fixa’t, no havia tingut
temps. Vull recordar que el Sr. López-Egea, el senyor Fernando, no pot llegir els
informes dels tècnics a pesar de tenir dedicació plena en aquesta casa per estar alliberat.
Cobra per fer aquest treball, però, mira, un altre mes de demora. Posteriorment en la
Comissió de Serveis Socials del 4 de març en què ja disposava dels informes dels
tècnics, li torne a preguntar per ells i em contesta que els té, però, mira per on, no me’ls
pot facilitar perquè els ha de llegir, encara no ha tingut temps, ni que fóra l’enciclopèdia
Espasa. I per fi en la Comissió del 17 de març ens proporciona aquests informes i avui
en el Ple del 25 de març tenim una adhesió al servei de teleassistència, per fi, que fa dos
mesos va proposar el Partit Popular i ell no es va adherir. Grandíssima gestió, Sr.
López-Egea, encara que un poc retardadet en el temps. Aquesta mala forma de
gestionar, a la qual ens comença a tenir acostumats no la podem considerar més que una
burla als ciutadans de Sagunt per prendre’s tan a la lleugera assumptes tan importants
com el servei de teleassistència a majors de seixanta-cinc anys i li repetisc el que
manifesta el Ple del 31 de gener, la nostra proposta era bona, era gratuïta, estava prou
documentada i assevere que no la van recolzar perquè l’havia presentat el Partit Popular,
per a arribar a aquest viatge no feien falta tantes alforges.”

El regidor delegat d’Afers Socials, Sr. LÓPEZ-EGEA, diu: “Bo, a part d’una
intervenció de mal gust, no m’ha aportat absolutament res ni a mi ni a aquest Ple, però li
diré, li diré, a part de la intervenció de mal gust jo li demanaria que llegira els
reglaments. Li he llegit el reglament, li he llegit les modificacions que ha fet Diputació,
les modificacions, jo crec que estan clares. Vegem, nosaltres estàvem a dia d’avui, cent
vuitanta teleassistències i vint-i-sis persones que estan esperant que Conselleria els de la
teleassistència, amb el reglament, amb el reglament que li he llegit i li’l vaig a tornar a
llegir. Li’l vaig a tornar a llegir, perdonen, li’l vaig a tornar a llegir: en aquells
municipis que ja compten amb teleassistències instal·lades per part de la Generalitat
Valenciana, el nombre de teleassistències que apareix s’entendrà referit a la quantitat



global independentment de la institució pública que promoga la implantació del
programa, en la seua conseqüència les teleassistències que preste la Diputació
Provincial de València es limitaran a la diferència, vostè sap que si ens haguérem
adherit, aqueixa diferència és de nou teleassistències? Ho sap, ho sap perquè sap llegir,
de nou teleassistències, clar, d’això se n’adonen i ho modifiquen al febrer, el quatre de
febrer el modifiquen el Reglament, introdueixen el text que li he llegit anteriorment.”

La regidora del grup PP, Sra. GÓMEZ, exposa: “Jo li vaig contestar al Sr.
López-Egea en el Ple del dia 30 que estava prou documentada i açò era així. Sabia que
hi hauria una modificació que va ser una disposició addicional que puc passar a llegir,
igual que el té ell el tinc jo, que ja el tenia al seu dia només que no s’havia publicat. La
xifra assignada a cada municipi expressa la previsió de cobertura que estableix el pla
gerontològic nacional, el mateix que ell ha llegit, i li vaig dir que estava a punt d’eixir i
que s’anava a modificar, que em semblava una perogrullada que Diputació simplement,
com te l’expressaria perquè m’entengueu ben clar, que ens oferíreu només una
diferència de nou quan ens oferia cent cinquanta. Teníem dues-centes o cent cinquanta
basant-nos en els cessament que hi havien hagut per mort i per trasllats a residències,
ens oferia cent cinquanta més, li vaig fer insistència a aquest hemicicle que això estava
així, que s’estava oferint i que hauria una modificació i crec escoltar, o van postil·lar per
darrere que si és que tenia endoll que m’havien dit les coses abans de publicar-les.
Perquè probablement tindria endoll o tenia clarividència però jo sabia que açò s’anava a
publicar, de fet es va publicar, el Ple va ser el 31 de gener i açò es va publicar el 4 de
febrer, li ho vaig comentar i va fer cas omís. Avui, dos mesos després, l’única cosa que
ha passat és que els ciutadans de Sagunt porten un retard almenys els vint-i-sis que van
quedar pendents tres mesos abans del mes de desembre, no sols han tardat tres mesos,
en tardaran sis o en tardaran vuit per la ineptitud del Sr. López-Egea.”

El president de la corporació per substitució, Sr. Martín, indica: “Sra. Gómez,
una qüestió, comprenga la perplexitat d’aquesta presidència en ser conscients que una
regidora del Partit Popular té una disposició legal fins i tot abans que es publique,
comprenga almenys la nostra perplexitat.”

El regidor delegat d’Afers Socials, Sr. LÓPEZ-EGEA, manifesta: “Jo li vull
recordar al Grup Popular que quan era regidora de Serveis Socials Marisa, ja va poder
adherir-se a Diputació i no el va fer, i no el va fer, se’l vull recordar, Marisa Regidora
de Serveis Socials i d’açò fa un any. Fa un any es podia haver adherit a diputació i no el
va fer.”

PUNT 6
Obert el torn d’intervencions, el regidor delegat d’Educació, Sr. ESTAL,

assenyala: “Bona vesprada a tots i a totes. Tots sabem que la població que tenim en la
nostra localitat ronda els seixanta-tres mil habitants, es reparteix la nostra població
escolar entre els nivells d’educació infantil primària, concretament en tretze col·legis
públics i quatre concertats que estan repartits de la següent manera, hi ha sobre uns mil
vuit-cents vint-i-cinc al nucli de Sagunt i uns tres mil cent trenta-set al nucli del Port.
Disposem així mateix d’onze col·legis d’educació infantil i primària dels quals nou són
públics que estan tremendament saturats, excepte els col·legis de Baladre i Pinaeta que
com tots saben estan ubicats als afores de la població, concretament al nucli del Port. En
els últims anys han arribat a la nostra ciutat una gran quantitat de població immigrant
sent en aquests moments la de quatre-cents quaranta-tres alumnes, consta en



l’expedient, aquest matí s’han matriculat tres més, per tant serien quatre-cents quaranta-
sis, dels quals dos-cents quaranta-sis també estan escolaritzats als col·legis d’educació
infantil i primària. Per tal motiu i davant de la saturació dels col·legis, d’una banda la
gran majoria d’alumnes immigrants que continuen arribant a la nostra localitat, que els
estem escolaritzant com també saben, fonamentalment al col·legi Pinaeta, que està
actuant com si fóra un col·legi matalaf, amb un transport escolar que s’ha aconseguit en
col·laboració amb la Conselleria d’Educació i Ciència, també saben i sabem tots que
segons l’Institut Nacional de l’Habitatge en dos anys es crearan a Sagunt al voltant de
sis-centes quaranta-cinc habitatges de protecció oficial, cedint a aquest Ajuntament,
sabeu també, a la Conselleria cent seixanta-cinc mil metres quadrats a un costat i a
l’altre del barri de Baladre, si ho recorden es va aprovar en un Ple, aquesta
circumstància fa previsible que els centres ubicats, dins d’un parell d’anys, en aquest
barri siguen necessaris simplement per a escolaritzar els xiquets que ací habiten. Així
mateix d’una banda l’espectacular creixement que des de la nostra població en aquests
últims anys s’està desenvolupant al SUP-2 estant en l’actualitat finalitzada la Zona Oest
i en ple desenvolupament la Zona Est així com totes les actuacions pròximes al col·legi
públic o d’infantil també, de Vilamar, davant d’aquestes circumstàncies exposades, els
índexs actuals d’escolarització, increment de la població emigrant, desenvolupament
urbanístic de la nostra ciutat, confirma de totes totes la necessitat que el nostre municipi
prompte, molt prompte ha de disposar d’un nou col·legi d’infantil i primària
concretament al nucli del Port. És cert que amb l’arreglament escolar al final s’ha
aconseguit junt amb Conselleria, i nosaltres davant de la petició del Consell Escolar
Municipal, s’intentarà i se n’anirà reobrint a poquet a poquet el Col·legi Cervantes,
creiem que en un parell d’anys estarà reobert el Col·legi Cervantes, no es clausurarà el
Col·legi Pinaeta i si al final, crec que es va en aqueixa línia, el Col·legi Nostra Senyora
de Begonya el dia u de setembre està al cent per cent d’utilització, és cert que
pal·liaríem durant un parell d’anys les necessitats educatives d’aules que tindrem per
l’augment d’aqueixa població, la qual cosa fa que ràpidament la Conselleria s’ha de
posar a treballar en aquesta línia, per tant i després de mirar les zones dotacionals que
teníem, després de mirar també que ja en un Ple de l’antiga corporació hi havia a la zona
que abans acabe de dir, en Sant Francesc de Borja hi havia un sòl dotacional que en un
Ple anterior, primer en la Junta del Patronat Municipal d’Esports i després va ratificar el
Ple municipal, va haver-hi un canvi d’aqueix sòl dotacional, canviant una zona que era
esportiva per la zona escolar, és a dir es van alternar, demanem: sol·licitar de la
Conselleria de Cultura, Educació i Esport la construcció d’un nou col·legi de dues línies
d’educació infantil i primària. Aquest centre s’ubicaria en la unitat d’execució número
trenta-sis concretament a la parcel·la d’ús escolar que té en aquests moments quatre mil
set-cents quaranta-tres metres quadrats, suficient perquè només es necessiten sobre els
tres mil vuit-cents i escaig, no ho recorde. Tercer, instem a la Conselleria de Cultura,
Educació i Esport perquè sol·licite d’aquest Ajuntament tots els documents siguen
necessaris que per a portar a terme la construcció d’aquest col·legi, en part perquè com
més prompte millor tinguem aqueixa petició d’aqueixos documents, abans podrem
treballar amb la idea que per al curs 2006-2007 puguem iniciar, i si no iniciar acabar
serà impossible però sí que iniciar, cal ser coherents també amb el que es demana,
iniciar aqueix col·legi. Jo sóc de la idea, veient com s’està desenvolupant aquest curs
escolar, que l’any 2006-2007 necessitaríem cinc-centes places per cobrir en aquests
moments si se segueix en aqueixa proporció d’emigració. I no és una idea que
simplement la referende jo, és una idea que fins i tot ha eixit en premsa també en altres
poblacions perquè actualment perquè sàpiguen i no són declaracions meues sinó d’altres
institucions, s’ha passat de quaranta-quatre mil tres-cents i escaig d’emigrants des de l’u



de setembre a quaranta-set mil tres-cents i escaig d’emigrants en tota la Comunitat
Valenciana. Nosaltres hem passat de tres-cents i escaig a quatre-cents quaranta i tants, la
xifra en aquests moments no la tinc, val, moltes gràcies.”

El portaveu del grup PP, Sr. BORRÁS, diu: “Bona vesprada novament, jo l’altre
dia, Sr. Estal, li preguntava el mapa escolar sobre els xiquets desplaçats del centre que
els correspon en infantil i primària. Quedem en no parlar de secundària que afecta el
Jaume Primer. Em va facilitar aquests fulls, però aquests són els que consten en
l’expedient, aquests el que ens diuen és com està el mapa escolar en cada centre que
comprenem que estiguen amb les ratios complides o a punt de complir-se. Vostè mateix
acaba de dir i figura també en l’expedient que es preveu el compromís amb la
Conselleria d’Habitatge, la construcció de sis-centes quaranta-cinc habitatges de VPO
que és la zona que en aquests moments en Pinaeta es van traslladant tots els xiquets
immigrants que vénen en ser escolaritzats i lògicament quedarà també saturada amb la
ratio. Però el Pla General d’Ordenació Urbana del nostre municipi contempla moltes
zones dotacionals on es preveu la ubicació de centres i és llépol als barris, poder
comptar amb un col·legi nou, a tots els agrada i llavors és una decisió que s’ubique a la
zona de Sant Francesc de Borja, vaja per davant que no ens anem a oposar perquè en
aquests moments no conec el mapa escolar, no el coneixem els companys excepte les
dades de setembre i no sabem la variació que haja pogut haver-hi i estem pendents de
les dades d’abril que és quan s’escolaritzen aquests xiquets, però ací no ens diu les
zones desplaçades i em referisc a les zones desplaçades, sabem xiquets que van al
col·legi Cervantes o al col·legi Mediterrani i estan vivint en zones que no els correspon
aqueix col·legi però com ací, en el que els correspon no hi havia places, necessàriament
han de desplaçar-se els pares o els avis o utilitzar transport escolar i ens agradaria a tots
que ja que ací a Sagunt hem aconseguit complir el mapa escolar, tant a nivell infantil,
primària com secundària, gràcies a l’esforç que ha desenvolupat el govern del Partit
Popular en la passada legislatura, volguérem que s’encertara en açò i no servisca perquè
després s’hagen de desplaçar xiquets perquè la distància de Baladre per exemple, a la
ubicació de Sant Francesc de Borja, sembla broma però hi ha dos quilòmetres de
distància, que no tinguen els pares que ja tot el món avui en dia treballa fins i tot les
manilles o els avis que potser no poden gairebé caminar, haver de desplaçar els xiquets.
Ens agradaria poder col·laborar i que ens facilitaren dades per a poder prendre les
decisions amb major seguretat, res més i moltes gràcies.”

El regidor delegat d’Educació, Sr. ESTAL, exposa: “Bé, per informar a tots i a
totes, és a dir, les dades que posseïm en educació lògicament, són molt més completes
tal vegada que en aqueix expedient perquè també, pel que abans estàvem parlant tots els
dies fem, jo personalment sí que em faça les gràfiques de com evoluciona la població
escolar i fins i tot d’on procedeix la població escolar. Important, vegem, perquè vegem
un exemple d’on procedeix aqueixa població i el perquè en principi aqueix és el lloc que
tenim previst, encara que dels tres punts si recordem, de les peticions que se’ns demane
les dades que necessitem per a poder presentar la documentació, quina documentació
necessitem per a ràpidament anar avançant, sabem que tot aqueix procés de construcció
d’un col·legi es demanen primer plànols, es demanen una sèrie de coses o de punts,
després s’ha de fer un projecte bàsic, van els projectes d’execució, el projecte de
licitació, bo, tots coneixem el que ha passat amb el col·legi Begonya, des que es va
començar a dir construirem el col·legi i com estem en aquests moments, és a dir que
això és un procés llarg, com més prompte millor comencem molt millor, abans que ens
trobem com els ha passat a algunes localitats que davant de l’augment poblacional estan



tenint vertaderes caravanes de prefabricats, i abans que ens trobem en aqueixa situació
pense que qualsevol govern municipal independentment de la ideologia que tinga
aqueix govern municipal, el que ha de fer és prevenir perquè com diuen els metges
prevenir és curar. Bé, en relació amb el mapa escolar la població que tenim en aquests
moments és la següent, per què demanem ací..., el col·legi la Pinaeta tenia en principi
una població escolar, a principis de setembre de vuitanta alumnes i actualment té una
població escolar de cent i escaig, aqueixa població procedeix tota de la zona de Vilamar,
això d’una banda. D’altra banda i important és que el mapa escolar ens donarà en el
moment, amb l’arreglament escolar últim, com es crearan cinc unitats, dos d’elles també
cal dir-ho, perdó, quatre d’elles ja estaven, les cinc unitats estaven però es mantenen
quan se’ns havien suprimit en el primer arreglament escolar per això el Consell Escolar
Municipal va presentar ràpidament un canvi dient atenció, les normes poden anar per
ací, però que la Conselleria sàpiga el que està ocorrent ací, cal dir que han acceptat i
s’ha quedat així com està i el que se’ns ha dit, a mi a més personalment, ha sigut a part
que estava ben presentada la nostra reclamació perquè sí que accepten que hi ha hagut
un gran augment de població respecte a tot açò. Llavors, d’on procedeix aqueixa
població? Segons els estudis que estem veient nosaltres procedeix d’aquella zona. Què
pot ocórrer després si les sis-centes quaranta-cinc o sis-centes cinquanta-quatre
habitatges per a desplaçar-se a Sant Francesc de Borja, etc.? També, molta de la
població que tenen en aquests moments Pinaeta i Baladre és d’aquesta població i fins i
tot població del Mestre Tarazona, població del Col·legi Públic Mestre Tarazona.
Nosaltres hem de dir que en l’últim consell escolar municipal que es va desenvolupar
aquesta setmana es va plantejar també això. Es va plantejar també la possibilitat que ens
poguérem, no estar equivocant, però sí que poguérem estar veient que potser la
precipitació de dir una determinada ubicació, podia canviar quelcom, es va analitzar en
profunditat i es va dir: el primer pas cal fer-lo, demanar que ens diguen quina
documentació, mentre ve aqueixa documentació s’analitza amb més profunditat encara
que tenim ben clar que això és el necessari. Penseu una cosa, al Baladre hi haurà ara tres
línies, comptant Pinaeta en no tancar-se i Baladre, l’administració pensava que en un
principi s’anava a quedar la zona de Baladre amb una sola línia, vint alumnes en
infantil, llavors el Consell Escolar el que va aprovar també en l’últim Consell Escolar va
ser que quan tinguem l’última matriculació, la que es desenvoluparà i ja ho dic
públicament en aquests moments, a partir de maig i la preinscripció, serà matrícula a
partir de maig la preinscripció encara que jo em reuniré abans amb els pares en el mes
d’abril per a explicar-los la nova matrícula als pares i per a alguns projectes més que hi
ha abans d’obrir els col·legis, etc., etc. Respecte d’això es farà un estudi que l’està
elaborant i el va a elaborar la comissió d’assumptes socials i d’escolarització, de la
possible, quan es fa la matriculació perquè tota la gent ho sàpia, es fan els àmbits de...,
es talla per línies els carrers de preferència, el que es diu aquest col·legi pertany ací, té
tants punts, les àrees d’influència, correcte. Per consegüent, si cal fer un canvi d’àrees
d’influència, les farem. Cal pensar que el que cal fer... immediatament es va donar
resposta quan ens faltaven aules, des de la Regidoria d’Educació es va moure
ràpidament i vam trobar les portes obertes també en altres llocs, va ser buscar solucions,
els xiquets s’estan anant a Pinaeta, utilitzen transport, tenen menjador escolar gratuït,
etc., en els moments que siga prendrem les mesures oportunes perquè els xiquets,
qualsevol xiquet, qualsevol ciutadà siga del nucli del Port, siga del nucli de Sagunt
estiguen degudament escolaritzats i a mi m’agradaria que la petició perquè aqueixos
xiquets estiguen, siga recolzada per tots els grups polítics perquè pense que l’educació
no ha de ser camp de batalla de cap partit polític sinó de tots i nosaltres som els seus
representants, moltes gràcies.”



PUNT 7
Obert el torn d’intervencions, el president del Patronat Municipal d’Esports, Sr.

ESTAL, indica: “Bona vesprada a tots i a totes novament. Aquest tema és molt més
senzill, no és que siga més senzill o més difícil en relació amb l’anterior sinó que ja en
un Ple es va portar ací, ja vam estar debatent, si recorden, el Ple concretament va ser el
30 de desembre del 2003 que va adoptar l’acord de l’aprovació de la modificació del
Reglament d’Ús d’Instal·lacions Municipals, doncs bé, a partir d’això es van obrir els
trenta dies hàbils per a la presentació de reclamacions i suggeriments. Aquestes
modificacions, perquè ho sàpien tots i totes, van ser publicades mitjançant anunci en el
Butlletí Oficial de la Província del número 28, data del 3 de febrer del 2004, i el passat
dia 9 de març va finalitzar el termini. Com que no s’ha presentat cap reclamació ni cap
suggeriment i, per tant, com diu la Llei Reguladora de les Bases del Règim Local, es pot
entendre com a definitiu l’acord que fins aqueixos moments era provisional, entenent
que aquest acord i seguint el que desenvolupa aqueixa mateixa Llei, entrarà en vigor
després de la publicació del text íntegre i transcorreguts quinze dies hàbils a comptar
des de la recepció de la comunicació d’adopció de l’acord corresponent a
l’Administració de l’Estat i la Comunitat Autònoma, això és el que mana la Llei. Bé,
com a portaveu i president del Patronat vull donar compte com mana la Llei, a aquest
Ple de corporació que va ser el que el va aprovar, de l’elevació a definitiu de l’acord
d’aquesta modificació del Reglament d’Usos de les Instal·lacions Esportives Municipals
que entrarà com he dit en vigor en el moment que el Butlletí Oficial de la Província
publique el seu text íntegre en aqueixa ordre.”

PUNT 9
Obert el primer torn d’intervencions, el regidor delegat d’Urbanisme, Sr.

FERNÁNDEZ, manifesta: “Bé, aquest és un tema que ja ha passat pel Ple, va passar pel
Ple en el mes de novembre i que era un dictamen en relació amb el Pla General de
Quartell i en concret afectava el traçat del VDL, que com vaig explicar en aquell
moment és un vial de distribució longitudinal, que és la carretera que va paral·lela al
mar i que com vostès saben va generar certa polèmica en el seu moment. Després del
Ple s’ha produït una sèrie de novetats i en concret la citació per part del secretari de la
Comissió Territorial de l’Urbanisme i Habitatge perquè conciliàrem els nostres
interessos perquè hi havia una sèrie de discrepàncies amb l’Ajuntament de Quartell, i
aquestes discrepàncies que nosaltres desconeixíem, almenys en tots els seus aspectes,
afectaven bàsicament al que era el traçat del VDL. En definitiva l’Ajuntament de
Quartell no accepta el traçat que va plantejar el Ple d’aquesta corporació i que deixava
com vostès recordaran a l’oest la Caseta de Penya per a connectar amb el VDL, que ja
està traçat al polígon del G-2 a través d’un camí ja existent en el que seria el terme de
Quartell, evidentment adequant-lo, perquè han de saber que ací el terme de Quartell fa
una espècie de falca que pràcticament parteix el que és el terme de Sagunt al sud i al
nord, i evidentment passar un VDL, passar un traçat pràcticament obliga a tocar el terme
de Quartell i per tant estem en un cert conflicte d’interessos. La veritat és que pensàvem
que aquest nou traçat respectava els interessos que de manera tradicional havia defensat
Quartell perquè sobretot el que ens havien manifestat i el que sabíem és que volien
preservar una àrea recreativa que s’anomena el Quadro que està afectada pel traçat que
ja tenia el VDL en els nostres plans parcials. D’altra banda aquesta part del terme
municipal de Quartell està qualificada com a zona no urbanitzable i per tant nosaltres
consideràvem que no hi havia cap problema. Bé, la nostra sorpresa és que precisament
l’Ajuntament de Quartell ens va manifestar en aquesta reunió que aquesta qualificació



de la zona com a no urbanitzable era provisional i que estaven a l’espera del judici o de
la sentència que afecta al G-2 i que en el cas que aquesta sentència consolidara aquesta
urbanització, ells el que farien és requalificar la zona com a urbanitzable. Per tant,
evidentment considerem que caldria deixar la major part de la zona lliure per a traure els
màxims beneficis. Per tant, Quartell estaria d’acord amb el traçat que planteja el nostre
Pla General però d’alguna manera indicaven que s’hauria de traslladar uns deu metres a
l’oest, amb la qual cosa entraríem dins de la zona protegida. I en relació amb el càmping
va dir que no hi hauria cap problema perquè quan nosaltres construírem, segons ells el
VDL, s’ubicaria en un altre lloc i això aniria a costa de l’Ajuntament, cosa que
evidentment ja és inacceptable perquè en el moment que Quartell requalificara la zona
com a urbanitzable, evidentment tot el que es fera en aqueixa zona aniria al seu càrrec.
Per tant davant d’aquest conflicte d’interessos el que proposem és una sèrie de
pronunciaments que serien els següents: en primer lloc mantenir el traçat del VDL en
els termes aprovats en el Ple de 10 de novembre del 2003, aquest traçat es justifica
perquè suposa una modificació, d’alguna forma trencar una línia recta, es basa
fonamentalment en les actuacions contingudes en el projecte de promoció d’activitats
sostenibles en una zona humida costera mediterrània, s’anomena exactament el LIC
Marjal d’Almenara Spain, aquest projecte que en aquell moment havia sigut traslladat al
Ministeri ja amb data del 19 del 12 de 2003, és a dir, al desembre, un mes després ja ha
passat el filtre del Ministeri de Medi ambient i es troba actualment a Brussel·les, és a
dir, que la Comissió Europea corresponent el que ha fet ha sigut acceptar, registrar el
projecte. En definitiva com ja vam explicar en aquell moment es tracta, en aquesta zona
que estava afectada pel traçat del VDL, es tractaria de constituir, junt amb l’Ajuntament
d’Almenara una zona humida permanent que servira per a un centre de protecció
mediambiental, per a un centre d’interpretació, en aqueix sentit ja hi ha converses
avançades per a obtenir la propietat per part de l’Ajuntament tant de la Caseta de Penya
com a centre d’interpretació com de la propietat dels promotors del F-1 en tota la zona
protegida, per tant pensem que és un projecte molt interessant i val la pena per tant
modificar el traçat. Per tant aqueixa seria la primera conseqüència, mantenir el traçat,
com és una decisió que no correspon exactament a l’Ajuntament sinó que és d’alguna
manera la mateixa Conselleria a través de la Comissió Territorial la que ha de decidir,
en el cas que decidisca que el traçat siga el mateix que estava previst en el pla parcial de
platges, el que sí que li diem és que el que no podem fer és desplaçar-lo deu metres
perquè entraríem dins de zona protegida. I en el cas que finalment s’acceptara la
voluntat d’aquest Ple si finalment s’aprova avui el que faríem seria condicionar el camí
que ja existeix al terme de Quartell per a connectar el VDL des del F-1 al G-2. Per tant
després en el torn final ja aprofundiré en les qüestions de fons, açò és l’acord tal com el
plantegem a la consideració del Ple al dia d’avui i és com diu el mateix punt d’ordre del
dia, manteniment del traçat tal com s’havia aprovat en la sessió del 10 de novembre.”

El portaveu del grup SCP, Sr. CORTÉS, assenyala: “De nou, bona vesprada. En
política, bo, jo supose que com en tots els ordres de la vida, jo crec que és el temps el
que al final dóna i lleva la raó a les persones i lògicament ens ha donat la raó a aquells
que pensàvem que el que es pretenia amb la modificació del VDL era una autèntica
barbaritat o que atenia a algun tipus d’interès, bo, interès estava clar, anava en contra
d’una aprovació que va fer l’equip de govern i que era el G-2. Bé, el temps com dic ens
dóna la raó, ara, el manteniment d’aqueix plantejament es basa..., ja no es basa en els
criteris de fa uns mesos, ara es basa en  un criteri que jo entenc i que recolzaré perquè hi
ha un projecte mediambiental que a pesar de no haver anat a veure’l perquè pense que
és un projecte mediambiental que pot ser interessant i que pot ser que es faça o pot ser



que no es faça però ja hi ha un motiu que a nosaltres ens pot convèncer que val la pena o
que pot valdre la pena el fer un xurro de carretera en comptes d’un vial tot recte pensant
que si hem de decidir, si hem d’alguna manera de decidir què volem si una carretera
recta i que d’alguna manera aqueix centre d’educació mediambiental quede marginat o
no es puga fer o una carretera com la que es proposarà, que pensem que és una carretera
que la veritat és que deixa molt a desitjar però hi ha un projecte integral mediambiental,
home, nosaltres pensem que per damunt o per davant dels cotxes, per damunt o davant
de les carreteres estan lògicament les persones i estan lògicament els espais
mediambientals que tanta falta ens fan. Per tant des d’aqueix punt de vista nosaltres
recolzarem aqueix projecte a pesar que entenem que no és un projecte que està assegurat
o que està garantit però creiem que és un projecte factible, que és un projecte possible i
que lògicament dotaria aquella zona amb un espai mediambiental que a la vista de tanta
construcció com la que hi ha, jo crec que li donaria un cert respir i un cert benestar. Per
tant nosaltres sí que recolzarem aqueixa proposta, però sí que vull que quede clar, que
ara s’està dient a aqueix xurro quan es va fer en el seu moment i que nosaltres vam
criticar durament perquè ens semblava una autèntica barbaritat el que podent fer un vial
recte com a vela es fera un vial amb una sèrie de corbes i d’angles que no s’entenia, no
s’entenia el mirares per on el mirares, llevat que hi haguera una consciència d’alguna
manera en el sentit d’intentar marginar el G-2 o impedir que el G-2 anara endavant. Que
ho puc entendre però s’ha de dir, s’ha de donar la cara i dir, no, estem en contra del G-2
i per tant aquest projecte va en contra, aquest projecte de vial va en contra d’aqueix
projecte urbanístic que vostès van aprovar. Però no, ara és quan es busca o s’ha hagut de
buscar un motiu, que ja n’hi havia, el podien haver trobat en aqueix moment però
aqueix moment pareix que aqueix espai mediambiental no se’ls va ocórrer, no el van
entendre, no el van estudiar o, en fi, pel motiu que siga, la qüestió és que ara és quan es
porta un projecte interessant que pot fer entendible per a les persones normals com en el
cas que ens ocupa, pensar que, bo, que podent fer un vial recte es faça un vial fent una
sèrie de corbes que és difícilment entendible llevat que existisca un projecte
mediambiental important com és el que pense que es presenta en aquest moment.”

El regidor del grup SP, Sr. GIL, diu: “Bona vesprada a tots. Està clar que la
discrepància que hi havia en el Ple que tractem aquest assumpte es manté, almenys per
la nostra part, o siga que les discrepàncies que hi havia en el Ple anterior se segueixen
mantenint almenys per la nostra part. Nosaltres serem coherents amb el Pla General
aprovat pel municipi de Sagunt, jo crec que és des de l’any 78 o 79 on no ha sigut mai
modificat, s’ha mantingut sempre aqueix vial, però s’ha mantingut aqueix vial per
alguna raó lògica, s’imposava la raó que la circulació de vehicles fóra l’adequada a la
zona de les platges evitant que no passara per dins de la trama urbana, passara per
l’exterior. S’ha explicat i s’ha fet molta força en el sentit de parlar d’un LIC o un LAC,
a mi em dóna igual i jo crec que als ciutadans també. Mire, la Marjal té milers i milers
de metres quadrats de zona inundable, per milers, el trosset que vostè està exposant ací
és un solaret de joguet comparat amb els milers i milers de metres que tenim de zona de
marjal. Això no pot posar en cançó la situació de la seguretat dels ciutadans, retorcent
un vial de trànsit principal que s’anomena vial de distribució longitudinal de tot
Almardà, el VDL significa això, després tota la circulació, tot el pes fort de la circulació
va per aqueix vial. La proposta de vostè primer va ser, fer-li un amagatall terrorífic,
complicat, il·lògic, en cap anal del que puguen ser els estudis dels tècnics això és
admissible, si no és que hi ha una altra força, una força major que ho impedisca, però
ací fins ara que jo sàpiga no hi ha cap força major, han argumentat el del LIC, i el LIC o
el LAC, que és molt senzill comentar-lo i dirigir-lo a la Conselleria, posar sobre la taula



la seguretat dels vianants. En aquest moment el municipi d’Almenara està projectant no
sé si són tres mil o quatre mils habitatges a la zona de la platja, la comunicació en
direcció a València serà a través del nostre municipi i el vial principal al qual eixiran
serà aqueix. Bo, vostè com quan es faça no passarà res però si el crucificaren allí en el
sentit de dir dirigiràs el trànsit des d’avui fins que et jubiles, veuries tu com canviava la
cosa, però no et passarà res ni a tu ni a ningú ens passa res encara que prenem decisions
a vegades en contra del que és lògic. Però hi ha una cosa que a mi m’agradaria posar
també sobre el debat d’avui i és que jo he llegit en la premsa unes manifestacions del
regidor d’Urbanisme, com vostè, de Quartell, el senyor Emilio Mañez, que ve a dir més
o menys el que nosaltres parlàvem en la Comissió d’Urbanisme. Ell vol que es mantinga
el vial tal com estava previst, principalment encara que li vulguen traure rendibilitat que
és molt lògic que la vulguen traure i jo per descomptat els recolzaré en aqueix sentit, i si
trauen rendibilitat es faran el vial ells però posen, allò lògic, en el final del comunicat
que llegiré jo, que jo crec que ja estaríem sent prou solidaris tenint en compte que
aquest traçat és més fàcil, ràpid, coherent i per tant el que més possibilitats té per a ser
elegit per la Generalitat. El que no s’entén és que vulguen fer un escalèxtric que farà
més lenta, i jo he afegit, i perillosa la circulació i ens perjudicarà. Sí, sí, quan els vials es
fan, es fan amples i amb poques corbes per a evitar problemes. Si algú corre més del
compte per a això estan els elements coercitius que tenen els governs des de municipals
fins de la nació. Però el que no és lògic és que vostè vulga retòrcer un vial que no té cap
perspectiva de ser, per a la circulació, una circulació adequada. Quan el G-2, que a mi
em sembla que es consolidarà dins dels jutjats, i el F-3 estiga tot ocupat i Malvasur que
ja està pràcticament ocupat, poden tenir per entre la trama urbana milers de cotxes tots
els dies, tots els dies un muntó de vegades, tres o quatre vegades anar i tornar al treball i
a la casa. El que vostè està plantejant és..., no sé, posar en cançó que existisca la
possibilitat que el Pla General que va aprovar el municipi de Sagunt durant diversos
plans i els va aprovar el PSOE, vostè, és il·lògic que ara el PSOE estiga barallant per
canviar un traçat de vial perquè l’equip de govern que tenen els obliga a prendre
aqueixa decisió si no vostès no el canviarien, però, clar, estan governant amb dos equips
més i s’han de cenyir a la pretensió que els han demanat, perquè el del LIC no és prou
condició, és més la seguretat de les persones. Home, si no tinguérem més zona
inundable que la que està apegada a la Casa de Penya, potser ens ho pensàvem, però,
mira que no hi ha hectàrees de zona inundable, mira que no hi ha milers i milers de
metres que poden ser per a aqueixa escola mediambiental que estan parlant, però si no
hi haguera alternativa d’acord però mire que hi ha metres, eh. I repetisc és el vial del Pla
General aprovat des de l’any 78 o 79, el lògic és que es mantinga aqueix vial i ja la
Generalitat emprant, jo crec que la coherència i la serietat i una qüestió que no siga
perillosa, posarà sobre la taula el que es faça un vial adequat per això el nostre grup
mantindrà la postura que tenia en el Ple passat i nosaltres estem perquè es faça el vial tal
com està en el Pla General, aprovat, que és el que està aprovat. El retorciment d’aqueix
vial pel camí d’Assegador que té Quartell no és ni més ni menys que pel tema del G-2, i
ara els ha vingut de perles el famós LIC però no és el LIC el que està posant sobre la
taula..., és el plet que existeix als jutjats amb el tema del G-2 i han dit anem a retòrcer-
los almenys els vials i jo crec que no està encertat amb aqueixa postura perquè a més
està en contra del Pla General que va aprovar aquest municipi i, repetisc, el van aprovar
vostès, els senyors del PSOE, jo crec que cal ser coherent amb el que es va aprovar i
amb la lògica de la circulació. Fins al regidor de Quartell, que com que vostè és regidor
està demanant que es mantinga el vial tal com està i la cançó que li hem de fer alguna
cosa, el que vostè ha dit, si tenen una repercussió urbanística i se serviran del vial no es
preocupe que és qüestió d’asseure’s i parlar i veurà com s’ho paguen ells, res més.”



El portaveu del grup PP, Sr. BORRÁS, exposa: “Bona vesprada novament,
efectivament com hem qualificat i com han qualificat els meus companys de la
Comissió d’Urbanisme, açò és un vertader despropòsit, de veritat senyors del Partit
Socialista no els entenem, no els entenem. Des dels anys seixanta, per a desenvolupar,
urbans, els nuclis històric, el Port i Almardà. Solució aprovada l’any 76, Pla Parcial de
Platges, revisada i aprovada en el primer Pla General d’Ordenació Urbana de la
democràcia, any 83. Un vial de 35 metres quadrats que ja s’acorda reduir-lo
posteriorment a 19 metres, un plànol vellíssim, solució urbanística pels promotors i
redactors del Pla General d’Ordenació Urbana de Sagunt, solució empenya per a
Almardà, solució empenya, i es qualifiquen els polígons de A, a la H, i després
posteriorment en el 92 se subdivideix a un, a dos, a tres, etc., etc., i ara resulta que
vostès d’un plomada sense cap informe tècnic prenen una decisió política que ara
pretenen justificar, després d’estar aprovat per l’Ajuntament de Sagunt la revisió del Pla
General d’Ordenació Urbana de Quartell al gener de l’any passat, resulta que vostès
decideixen modificar, no els entenem de veritat. Estem parlant d’un pla general, del Pla
Parcial de Platges, dues solucions en angle recte, noranta graus, les més perilloses per al
trànsit, de girs a la dreta i girs a l’esquerra i dues solucions de girs a noranta graus a
dreta i esquerra, encara més perilloses en una zona on divideix les urbanitzacions que en
aquests moments s’estan desenvolupant. No ho entenem i a més al·leguen un projecte
que no està ni redactat encara, que és d’intencions que sol·liciten les ajudes al Ministeri
de Medi Ambient i a Europa d’Almenara en el que diuen i ens demanen que rehabilitem
la Casa Mestre Penya que pot tenir les seues connotacions històriques com el té la Casa
de Noguera del Port i vostès estan passant d’això perquè era una casa típica de conreus
d’arròs, la Casa Penya, que a més requereix per a la seua restauració o rehabilitació una
solució integral des dels fonaments, des dels fonaments per si no ho sabien, amb la qual
cosa es pot modificar un metre si és que li afecta, el vial no li afecta per a res i
l’humedal per a res, i al projecte d’Almenara no interfereix per a res. Quartell és el que
sí que diu que el vial es fique uns metres a la zona que avui és protegida però sabem que
no es pot, el catàleg de zones humides delimita i ha delimitat els terrenys perfectament i
per tant la solució que tenim ací projectada, acceptada i consensuada, senyors del Partit
Socialista, senyors d’Esquerra Unida, pels tres grups polítics en els anys vuitanta, estem
parlant d’aquesta zona, i de l’any 92. Damunt no escolten els veïns i els veïns estan
reclamant i quan aqueixes zones s’habiliten hi haurà moltíssimes més reclamacions.
Pensen-ho vostès perquè és un vertader despropòsit, gràcies.”

Obert el segon torn d’intervencions, el portaveu del grup SCP, Sr. CORTÉS,
indica: “Em deia Alfredo que no diga res a va a haver de canviar el vot, home a mi
m’haguera agradat encara que el sentirem després, jo sóc una persona que està
convençuda que pot haver-hi un projecte interessant que faça viable o que faça
necessària o que d’alguna manera justifique, jo crec que la paraula que és la de
justificar, que justifique lògicament el fer aquesta barbaritat perquè no deixa de ser una
autèntica barbaritat en comptes de fer un vial totalment recte com es pot fer, fer un vial
com deia Silvestre amb angles pràcticament de noranta graus. Per tant jo sóc dels que es
creu i a mi m’haguera agradat que en aquests temes, encara que jo crec que açò està mal
organitzat, que hi haguera hagut una defensa ja per a poder intervenir en aquest segon
torn amb molts més elements de judici, jo crec que haguera sigut convenient, potser en
altres temes polítics no, però jo crec que en un tema com aquest que és important perquè
al cap i a la fi el que fem allí es quedarà per a cent i un any, com va passar en el seu
moment amb el vial internuclis de Sagunt a la residència on es veu quan les coses es fan



bé i quan les coses es fan malament. Com un tros d’aqueix vial és totalment recte, que
és el que es va fer amb posterioritat i un tros del vial és fent corbes, guardant la carretera
anterior en la qual per desgràcia hi ha hagut ja uns quants morts. Per tant no estem
parlant de favades, no estem parlant de..., ací hi ha un enfrontament polític com sempre,
uns diuen blanc, altres diuen negre, no, estem parlant de qüestions molt serioses, estem
parlant de qüestions tan serioses com fer un vial recte com una vela o fer un vial amb
angles de noranta graus que indiscutiblement sí que poden produir la mort a ciutadans.
Per tant el tema no és fútil ni el tema no té cap responsabilitat a l’hora de decidir si vam
apostar per un projecte o per un altre. El que jo, sí que m’haguera agradat és que si fera
com supose que es farà, i si no es fa canviarem el vot, una defensa encara que no
servisca per a res però una defensa important d’aqueix projecte perquè sense aqueixa
defensa important d’aqueix projecte l’única cosa que demostrarà aquest equip de govern
és que anteposa els interessos personals o de partit per damunt dels interessos dels
ciutadans de Sagunt, res més, gràcies.”

El regidor del grup SP, Sr. GIL, manifesta: “Sr. Fernández, trobe a faltar que
vostè haguera intervingut abans que nosaltres en el segon torn, no quedar-se per al final
i ja no poder contestar, se’ns ha amagat un poc, podia haver intervingut després una
altra vegada com Fernando. Vegem, jo crec que la qüestió no es tracta d’estar guanyant
un partit o un altre, d’uns contra altres, jo crec que està en el sentit d’aplicar el sentit
comú. El vial que vostès volen fer a través de la Casa de Penya suposa una, dos, tres,
crec que són quatre corbes no perilloses, més que perilloses, però és que al final
enllacem un vial que té uns 19 metres en aquest moment, que ha de tenir 35 però és que
falten en aqueix vial, Sr. Borrás, falten els vials de vianants, els ciclistes i les voreres,
les mitjanes verdes i al final sumen 35 o 39 metres. S’ha fet una part, bo, alguna cosa hi
ha feta almenys, llavors crec que el lògic, no es tracta que entrem en una guerra política
d’equip de govern i oposició o almenys en part, jo crec que es tracta d’emprar el sentit
comú i el sentit comú ens diu que en el trànsit es maten molts espanyols cada cap de
setmana i aqueix vial que vostès volen retòrcer, de la forma que el volen fer portarà
molta perillositat i torne a dir el d’abans com passe el que passe no ens ocorrerà a ningú
res, no ens llevaran ni l’acta de regidor, ens anem a quedar on estàvem, jo crec que el
lògic seria que vostès del Partit Socialista empraren també el sentit comú  i digueren que
molt bé de portar acords en el que corresponga però en aquest cas s’hauria d’emprar el
sentit comú per damunt de tot i establir el vial que està previst en el Pla General, si és
que és una cosa lògica. Els tècnics quan el van projectar, van projectar el lògic, no van
projectar una cosa il·lògica, açò és contra tot sentit comú, però és que a més això dóna
peu que la circulació massiva del que es construirà al costat de Sagunt, passe a través
d’aqueixes zones urbanitzades. Pels carrers del que serà Malvasur, el F-3 i el G-2 i això
no sembla correcte, aniran tots a buscar la zona més còmoda possible. Jo els inste que
facen això, que intentem consensuar aqueixa decisió que és la lògica per als ciutadans i
deixar-nos un poc d’un estat, aquell mediambiental que és molt xicotet comparat amb
els milers de metres que tenim disponibles per a fer-la uns metres més arrere, que no
passaria res, bo, res més, gràcies.”

El portaveu del grup PSOE, Sr. CHOVER, assenyala: “Bona vesprada, en
aquesta breu intervenció agrair al Sr. Borrás la seua felicitació i també al Sr. Gallart la
seua intervenció, evidentment acceptar les disculpes, és una actitud que l’honra i a mi
em fa sentir orgullós de tenir-lo com a company. Gràcies per la seua intervenció més
enllà de les possibles discrepàncies polítiques que puguen sorgir al llarg de tota la
legislatura. En el tema del VDL he hagut d’intervenir per les contínues referències que



s’han fet al meu partit en l’aprovació i el desenvolupament dels plans generals
d’ordenació urbana. És evident que les realitats són canviants i jo crec que no s’ha de
tractar de portar aquest tema ni altres temes a la pressió que puguen exercir altres socis
de govern la qual cosa no és realitat. Sí que és una realitat que el Partit Socialista no està
governant sol, això és evident, i que en aqueix entente amb la resta dels grup que forma
l’equip de govern cal aconseguir i traure el millor per a aquest poble. És evident que
està ocorrent ara i ha ocorregut en la legislatura anterior on tampoc havia cap partit que
tinguera una majoria clara per a imposar clarament els seus criteris, per tant gairebé tots
els aspectes han de ser consensuat el màxim possible. Dit açò, deia que les situacions
són canviants quant al fet que el traçat que es podia plantejar en aquell moment, la zona,
la configuració de la zona ha canviat molt, o siga tenim el F-1 pràcticament totalment
desenvolupat, tenim el G-2 pràcticament construït al marge de la possibilitat de la
possible sentència que isca, no hi havia una qualificació de les zones humides, no hi
havia zones protegides, etc., etc., és a dir que la realitat és molt canviant i jo crec que és
obligació nostra anar adaptant-nos a aqueixes realitats canviants. Hi ha una qüestió que
és que en el seu Pla General l’Ajuntament de Quartell, en aqueix trosset que li
correspon, en aqueixa falca que s’introdueix al nostre terme mai ha acceptat aqueix
planejament de Sagunt i el traçat del VDL tal i per on s’estava configurant i per això és
un tema sense resoldre i que haurà de resoldre la Conselleria perquè mai han acceptat
aqueixa situació. Què ocorre ara? Que davant de la petició de la Conselleria de possible
entente ara Quartell quan l’Ajuntament de Sagunt li dóna una altra alternativa distinta a
la que havia plantejat històricament i que ells no havien acceptat mai amb l’excusa que
allí estava el càmping, ara resulta que davant de la perspectiva que aqueixa la del seu
terme de la qual siga urbanitzable, una qüestió molt llépola en aqueix aspecte i aqueixa
és la seua intenció, canvia la seua postura i diu no, un poquet més. I si ens desplacem
deu metres més cap a dins, deu per cent, mil metres quadrats més de zona urbanitzable,
és a dir, i ara sí que accepta aqueix traçat encara que es desplace cap a l’interior i afecte
a una zona protegida per a ampliar precisament aqueix espai urbanitzable. Nosaltres, jo
no sé si no ho acabe d’entendre però el que tractem de fer o el que es tracta de fer amb
aqueixes corbes és no aïllar, no separar el possible centre d’interpretació que pot ser la
Casa del Mestre Penya de la resta de la zona humida, perdó, la Casa de Penya, no del
Mestre Penya de Penya, de la resta de la zona humida. Seria molt complicat tenir el
centre d’intervenció a una part del VDL i l’inici de la visita o de l’activitat que es
poguera desenvolupar per la marjal a l’altra part del VDL. Es tracta precisament que no
estiguen separats per la carretera que tots anuncien, amb molt de trànsit i tractar també
que aqueixa possibilitat de trànsit es derive a les carreteres nacionals que lògicament
Almenara hauria de buscar l’eixida des de la seua platja fins a la carretera general
perquè el trànsit que genere no haja de creuar tot el nostre terme municipal sinó que vaja
directament a la carretera, res més, gràcies.”

El regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, diu: “Bona vesprada, volia dir en
primer lloc per allò que s’ha comentat per Miguel Ángel Cortés que tots coincidim que
açò és una barbaritat però que fer una barbaritat per a suplir-ne una altra no té sentit en
cap cas, no té justificació fer una barbaritat i fer aquest escalèxtric com el definia el
regidor de Quartell que perjudica claríssimament els ciutadans d’Almardà i els
ciutadans de tot Sagunt, per interès exclusivament partidista, per interès exclusivament
polític, com Quico ha reconegut en la premsa en el mes d’octubre. Textualment deia que
la decisió es pren des del punt de vista polític per això es permeten fer les barbaritats de
modificar planejaments en contra d’informes tècnics i com que veig que es riu llegiré
literalment el que diu l’informe tècnic perquè és realment brillant veure com sent



regidor es conta ací una milonga que no té res a veure amb l’assumpte per a després
ocultar-se durant el segon torn, no donar explicacions al Ple, no donar explicacions a
veïns, no donar la cara i fer modificacions estrictament polítiques. Miren, l’informe
tècnic de planejament diu textualment que és innegable que des del punt de vista d’una
correcta connexió entre els dos sectors situats a ambdós marges del terme municipal de
Quartell, el traçat actual de l’avinguda Europa comunament VDL, seria l’idoni per la
seua coherència amb el Pla Parcial, això és el que diu l’informe tècnic. El Sr. Quico a
l’octubre deia a la Gaseta que la decisió es pren des del punt de vista polític, clar, si
tècnicament no es pot fem el que ens dóna la gana i de fet en prendre’s des d’un punt de
vista polític i no tècnic es produeix efectivament una barbaritat, una barbaritat que
posteriorment, com dic, no sols és l’actitud del regidor en aquest Ple que no dóna la cara
sinó que espera que parlem tots per a després intentar picar-nos, és que tampoc dóna la
cara en la Comissió Informativa. Demanem que ens aportaren l’expedient de medi
ambient de la tramitació del supòsit LIC, l’expedient de medi ambient no està. D’altra
banda demanem que ens passaren en la proposta per escrit de l’Ajuntament de Quartell
perquè desconfiàvem del que ens deien, la proposta per escrit de l’Ajuntament de
Quartell no està i llavors jo em pregunte una cosa, clar, si ací la justificació ara ha variat
per complet i ara és el LIC, el projecte aquest mediambiental i li dic projecte aquest
mediambiental perquè senyors diuen que som socis d’un projecte mediambiental, som
socis d’un projecte mediambiental europeu que no ha passat per cap comissió
informativa, som socis d’un projecte mediambiental europeu que no ha sigut aprovat per
la junta de govern, som socis d’un projecte mediambiental europeu que no ha passat pel
Ple i tot açò volen que combreguem amb ells i ja està. Per cert, on estan aqueixos
plànols que diuen que el traçat d’un VDL impedeix fer tots aquests centres, on estan,
perquè jo no he vist ni un sol plànol. Jo no he vist ni un sol plànol en aquest
Ajuntament, es pot somriure, es pot posar bona cara però ningú en aquest Ajuntament
ha vist el projecte, en canvi s’utilitza per a dir que s’impedeix aquest gran projecte
mediambiental de l’Ajuntament de Sagunt que segons l’Ajuntament d’Almenara i el que
posa en l’expedient d’urbanisme en semblar som socis, però ja li dic que en cap costat
consta. Ens diuen amb bon criteri, Marcelino Gil, que havent-hi moltíssimes, centenars
d’hectàrees de zona humida a Almardà, a la marjal d’Almenara, per què precisament
hem de fotre aquesta zona que és decisiva per a les comunicacions de Sagunt i de la
platja de Sagunt, i no sé, no ens diuen res en contra, callen i ja està. No hi ha explicació,
com que no hi ha projecte, com que no l’hem vist, callen i ja està. La veritat és que no
sols va contra el sentit comú sinó que també va contra els informes tècnics de
l’Ajuntament la qual cosa és especialment greu en una qüestió d’urbanisme. Mai
l’anterior equip de govern en sis anys de govern, mai va portar una proposta amb
informes tècnics en contra a aquest Ple, mai. A vostès els ha faltat mig anyet per a
portar la primera. D’altra banda diu el PSOE, que no l’acaba d’entendre, no és que no
l’acaben d’entendre, és que no comprenen res o és que es deixen enganyar pels seus
socis de govern. Mire, Sr. Chover, en el 92 ja era sòl no urbanitzable el que avui
s’anomena marjal d’Almenara, d’especial protecció mediambiental, ho deia el seu Pla
General. Si em permet un poc ja que no ha consumit temps el portaveu en el primer
torn. El Pla Parcial de Platges ja deia quins eren precisament les unitats a desenvolupar
que són exactament les que s’estan desenvolupant, etc., etc. Mire, la veritat, vostè la
reconeixia a l’octubre i deia que la primera raó era que el terme de Quartell no
contemplava el VDL, no és cert. Perquè no volen consolidar el polígon del G-2, una
altra raó que donava i que avui se li oblida. Perquè hi ha un projecte LIFE
mediambiental de restauració, un llac, etc., etc., això ho deia a l’octubre quan ni tan sols
Almenara havia aprovat el projecte, ni tan sols Almenara l’havia aprovat però vostè ja



jugava amb aqueix tema i que perquè preferien que el trànsit connectara amb les 340 i
no passara pel VDL. És a dir, unes explicacions que manquen per complet de sentit, de
tan poc de sentit que fins i tot els veïns de Malvasur deien que era el súmmum de
l’absurd, però és que a més consta el que nosaltres en data 23 d’octubre ja vam fer un
comunicat de premsa en què dèiem que era falsa l’asseveració que la modificació del
Pla General de Quartell ens obliga a modificar el vial, i avui ens donen la raó. No és cert
que la nostra modificació tinga a veure amb la modificació de Quartell, ahir o despús-
ahir el regidor de Quartell deia que li semblava bé el traçat del nostre vial en el nostre
Pla General, després vostè mentia i li prove que vostè mentia, no sols n’hi ha prou amb
dir que s’esmente sinó comprovar-lo, i a més mentia en El Levante de 7 de novembre
del 2003 quan afirmava que així vam evitar el traçat recte previst en el Pla General de
Sagunt que xoca amb les previsions de Quartell, mentida, i a més preservem la Casa
Peña on hem demanat un projecte LIFE, el 7 de novembre del 2003 on havia demanat
vostè un projecte LIFE? Mentia. Però a més és que vostès es permeten jugar amb el
llenguatge i tergiversar la realitat. Levante del 13 de novembre del 2003, Quico destaca
que el nou VDL respectarà la marjal, que l’actual VDL no el respecta? Quins tipus de
joc del llenguatge són aquests? A qui pretén enganyar, als seus socis de govern que ho
han aconseguit? A nosaltres, per descomptat, no, i als ciutadans de Sagunt tampoc,
moltes gràcies.”

El regidor delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, conclou: “La primera
intervenció ha sigut per a exposar el que era l’acord i ara entrarem en les qüestions de
fons, que jo crec que són molt interessants, perquè sí que demostren les diferents
concepcions amb les quals es pot escometre un tema tan dur i que a vegades és tan
rutinari com és el tema de l’urbanisme, jo crec que ací ens hem manifestat. En primer
lloc contestaré a algunes de les qüestions, evidentment jo ací no he entrat a parlar del G-
2, que és un tema que està judicialitzat i que espera una sentència imminent encara que,
evidentment, cada un pot tenir la seua opinió i la seua postura respecte d’això però en
qualsevol cas jo crec que aquest equip de govern ha respectat escrupolosament el
procediment i per tant no es pot atribuir cap tipus de frivolitat respecte d’això. Bé, el
projecte, i contestant al que ha dit ara a última hora d’una manera tan vehement el Sr.
Castelló, crec que va al Ministeri el dia 10 d’octubre, per tant anterior al Ple en el que
nosaltres prenem la decisió, per tant espere que aqueixes acusacions tan vehements de
mentida..., ací té el document, el que passa, Sr. Castelló, és que vostè no va vindre a
l’última Comissió Informativa. El Sr. Castelló a vegades no ve a les comissions
informatives, deu tenir molt de treball a València i segurament gran part de les coses
que allí es diuen o no se les transmeten bé o no es llig els expedients perquè això està
perfectament reflectit, igual que està perfectament reflectit en què consisteix el projecte,
perfectament reflectit i és un projecte, Sr. Cortés, jo crec que molt interessant perquè
suposa la recuperació per al gaudi dels ciutadans, d’una zona humida que estarà
inundada durant tot l’any i que permetrà una sèrie d’activitats per a tots els ciutadans i
un atractiu molt important per a la zona i que evidentment això està d’una banda
pendent de l’aprovació d’un projecte europeu però que independentment d’aqueix
projecte europeu tenim recursos suficients, perquè sap el Sr. Castelló perfectament que
hi ha un acord i a mi em consta, amb els promotors del F-1 que cediran una part
important de la zona protegida perquè nosaltres la gestionem, junt amb la casa
d’interpretació, que és la Casa Peña, i això ho sap perfectament, i això no costa
pràcticament ni un duro, val?, i altres projectes, ho sap perfectament, el que passa és que
la demagògia utilitzada d’aqueixa manera i alçant la veu, sembla que vostè tinga raó.
Mire, Sr. Gil, vostè parla de coherència amb el Pla General d’Ordenació Urbana, també



ha fet una referència el Sr. Silvestre. Els plans generals d’ordenació urbana estan per a
modificar-se quan siga necessari perquè si no serien la Bíblia o la Constitució. Clar,
perquè si no en la vida que té un pla general com vostès saben, poden aparèixer realitats
diferents, legislacions diferents. No fa molt el Sr. Marcelino Gil diu en la premsa que va
presentar una espècie de contenciós contra un projecte d’un polígon que està en el Pla
General d’Ordenació Urbana que aquest equip de govern no ha modificat, un poc de
coherència, que vostè ha sigut regidor d’Urbanisme i ha gestionat aqueix Pla General,
per favor, Sr. Gil, un poc de coherència i un poc de vergonya. Bo, hi ha moltes altres
qüestions, jo retire les paraules per respecte al públic perquè vostès saben que jo he estat
ací i han estat dient-me mentides i ara sembla que s’esgarren les vestidures i és una cosa
un poc increïble. Bé, mire, Sr. Silvestre Borrás, jo tinc molt clar quin és el VDL que a
mi m’agradaria i era un VDL perfectament possible, un VDL que haguera respectat de
forma integral la zona humida i que haguera deixat al seu marge oest el que actualment
és el G-2, però les coses han anat com han anat i segurament el traçat del VDL en
l’actualitat seria diferent però la realitat és que hi ha un polígon consolidat i un polígon
que està pendent d’una sentència judicial que obliga a fer el que tots sabem, que és,
diguem-ne, una revolta en compte d’una línia recta. Bé, diu el Sr. Castelló que hem pres
una decisió política, bo, els polítics estem per a prendre decisions polítiques sobre
alternatives tècniques, no s’ha adonat el Sr. Castelló, que està fora, que ha entrat en
contradicció amb el portaveu titular del Partit Popular quan ha dit que no hi havia
informes tècnics, és a dir, hi ha un informe tècnic, el Sr. Castelló el reconeix, que
evidentment diu, i després parlaré d’aqueixa qüestió, de la idoneïtat d’una solució o
d’una altra, però al final la solució l’han de decidir evidentment els polítics perquè, si
no, no faria falta que ens presentàrem a les eleccions, no ens presentaríem i serien els
tècnics els que prendrien les decisions. Bé, no entraré en qüestions de decisions que
s’hagen pres al marge de consideracions tècniques perquè el primer Ple d’aquesta
legislatura, recorde que a algú se li va posar la cara roja quan vam parlar d’una llicència
de segregació que s’havia donat al polígon químic segurament en contra d’algun
informe tècnic. Bé, miren jo entraré en el que és el fons de l’assumpte. Ací tenim dues
possibilitats, o el traçat originari tal com marca el pla parcial o un traçat modificat, no
negaré que qualsevol dels traçats té avantatges i té inconvenients, qualsevol dels traçats
i això ve perfectament reflectit en l’informe tècnic. El traçat originari que és en línia
recta com una vela, com diu Miguel Ángel, té més fluïdesa de trànsit, més capacitat de
trànsit i més rapidesa de trànsit, i té també una sèrie d’inconvenients, jo entenc que un
traçat com el que estava previst, per la seua disposició, bo, jo no sé si al final ningú
d’ací s’ha donat compte que en algunes vies es fan rotondes, no?, s’han adonat que
estem fent una rotonda precisament al barri de Baladre?, per a què és? Per a molestar els
veïns i per a impedir la circulació, evidentment. Espere, Sr. President de la corporació,
que em done el temps que m’estan llevant. Bé, és per tant que la línia recta no és sempre
la millor solució, no és sempre la millor solució perquè en ocasions sobretot, si no està
regulada, provoca per exemple més atracció de trànsit. Jo crec que ha dit el Sr. Gil, crec
que ha sigut, que hi ha previst a Almenara un projecte d’urbanització d’unes dimensions
extraordinàries, una línia recta el que fa és a invitar tots els habitants, residents en tota
aquesta zona d’Almenara que d’ací a cinc anys, segurament ningú coneixerà, invitar-los
que passen pel VDL, i el VDL on acaba?, li ho han preguntat?, ¿al corral del Batle? És a
dir que tot aquest trànsit on l’anem a posar, pel Port de Sagunt?, posarem tot el trànsit
pel Port de Sagunt? Jo crec que seria millor que l’Ajuntament d’Almenara buscara la
seua solució. I evidentment és un traçat en la línia que hem explicat que impedeix el
projecte perquè està separant, està dividint el que és la Caseta de Penya que, com diu, si
s’han llegit l’informe, està prevista com a centre d’interpretació, la seua connexió amb



tota la zona humida que es vol preservar. El traçat modificat que és el que estem
defensant té avantatges i té inconvenients. Inconvenients: té menys capacitat, té menys
fluïdesa i evidentment els cotxes poden circular a menys velocitat. Però també es pot
veure des d’un altre punt de vista perquè també es pot considerar que el fet d’impedir
major rapidesa incideix en una major seguretat, en menor trànsit i a més els diré una
cosa que jo crec que és molt important, permet perfectament el servei dels ciutadans tant
del G-2 com del F-3, com de l’altre polígon que hi ha, el de Malvasur, com l’últim que
hi ha. No hi ha cap problema d’accés, pot ser un accés més lent però evidentment no és
un accés ni més perillós ni un accés que supose més inconvenients, està perfectament
connectat, no hi ha en aqueix sentit cap tipus de problema. I com he dit, sobretot
permetrà la recuperació d’una zona perquè gaudisquen els ciutadans de la nostra ciutat,
de tot el municipi, perquè gaudisquen i posen en valor els veïns de la zona i també com
diu el propi projecte serà un atractiu d’un altre tipus de turisme que és el turisme verd.
Estem per tant ací, i aquesta és la decisió política, triar entre alternatives que tenen
avantatges i inconvenients i que hem de sospesar en la balança, val la pena per a arribar
tres segons més prompte a canvi de tenir major velocitat, major trànsit i de carregar-se
un projecte que pot ser molt interessant, mantenir perquè està en el Pla General un
projecte tal com estava?, o val la pena modificar un traçat que no suposarà major
problema, no suposarà major problema, que dóna perfectament el servei per al qual està
destinat. Aqueixa és la qüestió que ens plantegem i aquesta és en definitiva la resposta
que ens dóna des del punt de vista polític. Els tècnics donen els seus informes,
evidentment, i hi donen diferents solucions, triem aquella que creiem més convenient.
Sr. Silvestre, vostè sap que la marjal dels Moros que estava dins una àrea industrial va
ser requalificada com a zona protegida en un contenciós que va plantejar aquest
Ajuntament o en un contenciós que aquest Ajuntament va defensar contra HM. Per tant,
el que jo volia dir-los és que en definitiva és una sentència molt interessant, no sé si la
coneix però ja se la passaré perquè és molt interessant, segurament hauria solucionat un
problema tan important com el del G-2, però estava desapareguda i aquest problema
segurament avui no el tindríem. Estem davant de dues solucions, de dues concepcions,
de com s’han de fer les coses, jo crec que una és una concepció, en aquest cas jo la
considere conservadora, i una altra és una concepció de progrés per a recuperar una
zona i per a donar major valor a la zona i que no evita en absolut la funcionalitat del
vial.”

PUNT 10

Obert el torn d’intervencions, el regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, diu: “És
per agrair al president i delegat de Patrimoni la ràpida tramitació de l’expedient”.

El regidor del grup SP, Sr. GIL, exposa: “Ja el vaig felicitar quan van formar
l’equip de govern, per a què una altra vegada. El que jo vull que quede clar és que amb
aquesta aprovació el que fem és tancar la cessió dels terrenys a la residència que s’està
construint a la Pinaeta per a disminuïts psíquics, és així?, val, doncs comptarà amb el
vot nostre per descomptat però em permetrà ja que el Sr. Fernández ha fet una
martingala en la forma d’actuar, jo li’n faré una altra. Mire, Sr. Fernández, els plans es
modifiquen però no es modifica l’estructura bàsica de comunicació, quan es fa això és
per a fer una millora i molt important i vostè el que fa és cagar-la.”

PUNT 11



Obert el torn d’intervencions, el regidor delegat d’Urbanisme, Sr.
FERNÁNDEZ, indica: “Aquest és un tema que ja porta alguns anys, d’una manera una
mica irregular, el Pòsit era una espècie de compte perquè els agricultors..., es tracta d’un
compte en què l’Ajuntament disposava d’uns diners perquè els agricultors pogueren
escometre una sèrie d’obres, el que passa és que és un tipus de compte que s’ha quedat
d’alguna forma desfasat en el sentit que la seua regulació és, ací ho diu textualment,
preconstitucional, és un tipus d’operació que ja no està en vigor sobretot tenint en
compte com, diríem que els interessos han anat baixant i pràcticament és una activitat
que està en desús. Per tant ací el que es proposa és anul·lar aquest tipus de dipòsit
municipal i la proposta seria que els diners que estan acumulats, perquè de fet no s’està
utilitzant, els diners passaran a una destinació eminentment en benefici de l’agricultura.
En aquests moments tenim a disposició en saldo 111.442 euros i tenim una deute, vaja,
el que se’ns deu són 22.366 euros, que seran tornats progressivament i per tant el que
farem serà reinvertir aquests diners en l’agricultura perquè com he dit no sols és un
tipus de servei que està extingit perquè ja no té regulació, que s’hauria d’haver extingit
ja i que per tant jo crec que ja ha arribat el moment que la finalitzem.”

El portaveu del grup PP, Sr. BORRÁS, manifesta: “Bona vesprada novament,
allò que s’ha succeït anteriorment és conseqüència d’una operació que he tingut, d’una
de les operacions, en introduir-me un tub i no estic recuperat encara de les cordes
vocals, però estan bé, em van assegurar que estaven bé, simplement que si pose un poc
de calor i passió s’exciten i encara no estan recuperades bé. Al fil d’açò li comente tant
al Sr. Cortés, que ho ha esmentat pel projecte, com a vostè, Sr. Quico Fernández, a mi
em van ensenyar quan estudiava la carrera que perquè hi haja un projecte ha de reunir
quatre condicions que és el plec de condicions, la memòria descriptiva, els plànols i el
pressupost, i el que hi ha presentat ací a l’Ajuntament de Sagunt per part de
l’Ajuntament d’Almenara cap d’aquests quatre requisits hi ha. Bé, el Pòsit municipal,
que ve des de principi del segle XX, 1903, que serveix per a una ajuda dels agricultors,
ja en la corporació passada el Sr. Ariño, president del Consell Agrari, en consulta
realitzada als agricultors del Consell Agrari van dir que seria convenient que se seguira
mantenint i a nosaltres ens va semblar lògic a pesar de l’interès de la intervenció
municipal ja que la llei possibilitava que desapareguera. És cert que avui en dia els
interessos dels préstecs bancaris i caixes d’estalvis, alguns estan més baixos, els del
sector comercial mai han estat més baixos, qualsevol préstec de qualsevol vehicle és
superior al cinc per cent, aquest està condicionat al cinc per cent però ningú ens
assegura que el dia de demà aquests interessos bancaris o caixes d’estalvis no vagen a
pujar i llavors els agricultors sí que hagen de tirar mà un poc d’açò perquè els serveix
perquè aqueixes xicotetes inversions de reparació de sèquies, modificacions en obres,
etc., etc. Jo crec que pel muntant econòmic que és i en aquesta ocasió crec, Sr.
Fernández, que no s’ha consultat el Consell Agrari, almenys no consta en l’expedient
que hi ha acord, s’hauria de mantenir d’ací que en la Comissió Especial de Comptes
d’Hisenda el nostre grup s’abstinguera respecte d’això. Si està des de 1903, quina
importància té que tots els anys figure en el pressupost aqueixa quantitat de diners. Si es
reinverteix es gasta una sola vegada i ja no apareix més mentre que si està en els
pressupostos està a disposició dels agricultors tots els anys i tots sabem que hi ha
vegades que les collites són bones i a vegades les collites en diversos anys no són bones
i sempre agrada tenir quelcom on poder tirar mà ells per a solucionar alguns problemes.
Jo demanaria a l’equip de govern que reconsiderara la proposta i seguira mantenint el
Pòsit municipal, moltes gràcies.”



El regidor delegat d’Urbanisme, Sr. FERNÁNDEZ, assenyala: “Bé, evidentment
el sector agrícola tots sabem que és un sector en crisi però que açò no és cap solució i
sobretot com he dit i el Sr. Borrás ha dit, que és fins i tot més antic, açò estava regulat
per un decret de l’any 1952 que està derogat i que no hi ha cap norma que regule el seu
funcionament, per tant es tracta d’una figura totalment irregular, no és que jo no estiga
d’acord que hi haja una partida per a poder fer aquestes coses, si s’ha de crear, i aqueix
és un tema que discutirem en el Consell Agrari, haurà de crear-se adaptant-se a la
realitat jurídica actual i també a la realitat econòmica, que no és la mateixa que quan es
va crear aquest tipus de compte. I d’altra banda evidentment estem parlant que els fons
repercutiran en benefici de l’agricultura com no podia ser d’una altra forma. En
qualsevol cas jo crec que en aquests moments els agricultors per a realitzar aquest tipus
d’obres disposen d’altres tipus de préstecs i la prova és que pràcticament no s’està
utilitzant i per això tenim tots aquests diners ací parats.”

INTERVENCIONS DEL PÚBLIC

Des del públic intervé el Sr. Gil: “Bo, jo el que diré, no em confonguen
l’exposició que faré, jo volguera saber el tripartit que ha entrat, que tenim avui ací, que
m’aclarisca per què la cafeteria del centre cívic, perquè això cal defensar-ho a capa i
espasa, aqueix és un centre que ha costat quatre-cents milions, que això estiga tancat, un
centre cívic per a majors que cal protegir això, que cal ajudar en el que puguem. La
residència el mateix i l’Ajuntament no s’acosta per a res més que quan hi ha eleccions.
Què passa, per què s’ha tancat la cafeteria d’un centre cívic? A veure una explicació,
m’interessa a mi perquè jo he sigut un dels qui ha parit el centre cívic en companyia
d’altres majors i m’interessa perquè em dol. Què ha ocorregut ací? Vull dir una cosa,
que mentre ha estat el PP i que conste que sóc d’esquerres, no vull que em confonguen
però m’agraden les realitats i les veritats humanes, mentre ha estat el Popular en el
govern de l’Ajuntament hem discutit, hem vingut ací centenars de vegades, la cafeteria
no s’ha tancat mai. Han entrat vostès, el tripartit i sembla que han tirat una maledicció,
sembla que una maledicció... i que està tancat i que ací ningú sap per què és, aqueix és
el primer punt i veient el que he vist aquesta vesprada ací no m’estranya que l’acord que
ha pres el tripartit es creguen que estiguen en l’Edat Mitja, on els nobles eren amos i
senyors i eren amos d’hisenda i d’homes, açò ho firme jo i tot el món al carrer. Això és
el que heu fet ací en el tripartit, sense comptar amb un poble sobirà, sense comptar amb
els que han votat, a traïció fer uns acords d’aqueixos, un ajuntament al Camí Reial que
això és de bojos, fer-lo ací és de bojos i damunt no gaudir d’això trenta anys. Crec que
el poble té motius per a emprenyar-se, tirar-se al carrer i una miqueta més que això, he
acabat, moltes gràcies.”

El president de la corporació per substitució, Sr. MARTÍN, exposa: “Respecte a
la primera pregunta que feia el Sr. Gil, ni el tripartit ni l’equip de govern han tancat la
cafeteria del centre cívic. La cafeteria del centre cívic estava adjudicada, adjudicada
perquè els ajuntaments tenim jo crec que el bon costum de quan s’adjudica una cafeteria
o un servei públic com en aquest cas, és una cafeteria que forma part d’un edifici públic,
es fa una adjudicació, en aquest cas si no m’equivoque era una adjudicació a quatre
anys, la concessió va finalitzar i jo crec que en aquest Ple s’ha estat reiteradament en els
últims mesos donant informació respecte a aqueix tema, la concessió va caducar a la
persona que tenia adjudicada la cafeteria, es van elaborar uns plecs de condicions,
aqueixos plecs de condicions es van fer públics, es van presentar crec que van ser tres
ofertes, es va adjudicar a una persona, aqueixa persona una vegada adjudicada la



cafeteria del centre cívic va renunciar perquè no estava d’acord amb les condicions amb
la qual cosa ens va tocar tornar a reelaborar els plecs de condicions traure’ls, aquesta
mateixa setmana si no m’equivoque a la Mesa de contractació per fi s’ha adjudicat i jo
crec que en el temps més breu possible la cafeteria estarà oberta. Les adjudicacions
caduquen perquè tenen un termini màxim i després cal tornar a traure-les però no és un
tema...no hem paralitzat... el que vull que entenguen és que no s’ha paralitzat la
cafeteria. Bé, Sr. Gil, aqueixa és la contestació.”

El Sr. Amer, des del públic, indica: “Bona vesprada, parle en nom d’Acció
Ecologista Agró, que portem molts anys intentant precisament que es fera el que avui ha
aprovat el Ple de l’Ajuntament de Sagunt, desviar el vial, no com es deia l’any 73 sinó
com s’ha fet ara per fora del que la marjal històrica, per tant encara des d’aqueix punt de
vista avui Acció Ecologista Agró venim al Ple a dir que estem contents per una decisió
de l’Ajuntament. Després volia dir una altra cosa que he sentit a part en aquest cas de la
gent que heu votat en contra de l’equip de govern, he sentit per fi una altra opinió, en
aquest cas crec que és de l’oposició, que m’ha semblant interessant perquè demostra que
anem a poquet a poquet, anem canviant un poquet la consciència ambiental també ací al
poble i ha sigut precisament posar en una balança les qüestions ambientals i les
qüestions també interessants, de trànsit, de seguretat i tal, i valorar les qüestions
ambientals, crec que això ha sigut interessant almenys des del punt de vista de l’Acció
Ecologista Agró. I després volia recordar que les lleis estan fetes per a tots els ciutadans
inclosos els que ens representeu, llavors en aquest cas volia simplement recordar
l’article número quinze de la Llei Valenciana d’Espais Naturals, que diu textualment:
Les zones humides en general són no urbanitzables, de protecció especial, la qual cosa
vol dir que no es poden fer ni xalets ni edificis ni vials. I vull acabar dient que la
mateixa Generalitat Valenciana en l’actual govern ha desclassificat sis-centes hectàrees
urbanes precisament perquè eren zones humides, no les ha desclassificat totes però un
exemple són aqueixes sis-centes hectàrees i no volia dir res més per no estendre’m
perquè crec que hi ha altres qüestions però en aquest moment volíem dir-li a
l’Ajuntament que estem d’acord amb el que s’ha aprovat avui sobre la desviació del vial
per fora de la marjal.”

La Sra. López, des del públic, manifesta: “Bona vesprada, bo, la primera cosa
que he de dir és que en l’altre Ple, després em vaig haver de sentir... que em van dir,
molta gent, no diré noms, no val la pena, no m’estendré perquè l’altra vegada em vaig
estendre molt però, clar, quan agafe el micro, com que vull dir coses, les dic, i... val,
perquè se’m va dir que no tènia educació i ací en el Ple ho vaig dir un dia, ho dic dos,
tres, quatre i cinc, cada vegada que vinc, ni els regidors tenen educació, no tots perquè
hi ha alguns que sí que la tenen però altres no, llavors crec que és de molt mal gust que
estiga jo en un carrer d’un homenatge i que se’m diga que no vaig tenir educació, ho
veig fatal i ho havia de dir, escriuria a tots els periòdics, però... no ho faré. Bo, la segona
cosa és que és de molt mal gust i jo crec que açò no és democràcia, que el Sr. Castelló li
haja de dir al tinent d’alcalde que no haja de portar la bandera republicana, de veritat
que és vergonyós, vergonyós, açò, jo, bo, si m’ho diuen al carrer ni m’ho crec. Vostès
són els que van votar una democràcia? Per descomptat, ho dubte, crec que cada u amb
les seues idees i com són, han de portar la bandera que li plaga, Sr. Castelló, perquè per
descomptat és que ja li ho vaig dir un dia, estan vostès nerviosos per no estar ací. Jo és
que no ho entenc, des del primer que ix del PP fins a l’últim estan vostès nerviosos,
deixen governar a veure com ho fan, home, deixen governar i si tenen alguna cosa en
contra per descomptat per a això estan a l’oposició per a dir però no vinguen donant-li la



bola perquè vostès també van deixar molt a desitjar i li ho dic avui, demà i passat, en
moltes coses que no m’estendré. Bo, i el següent és que li vull dir a aquest Ajuntament i
als regidors que les cartes del Port de Sagunt segons vosaltres se’ns havia retirat ja i jo
sóc una de les que dic que encara que tinc les meues idees sóc una de les que vull que el
Port existisca, val. El Port existeix, no estic en contra de Sagunt però sí que estic i visc
al Port i vaig nàixer al Port i no em val de res que m’hàgeu dit que l’havien retirat,
llavors, senyors meus, per què abans a mi em venia Port Sagunt i ara ve Sagunt només?
No ho entenc, i que sapigueu que hi ha molts problemes amb això, si no us ho han dit us
ho dic jo, jo tinc companyes en la mini fe i hi ha rebombori amb aqueix tema perquè el
nucli del Port, el 46.520 no és el de Sagunt, llavors jo crec que això ho hauríeu
d’estudiar, crec jo, perquè que és que hi ha molts al Port de Sagunt que opinem així,
gràcies.”

El regidor del grup PP, Sr. CASTELLÓ, respon: “No crec que ni tan sols Miguel
Ángel Martín haja entès una ofensa el que li he dit. En el PP estem acostumats a
demostrar tots els dies i a totes les hores que som gent educada, que som uns profunds
demòcrates, que tenim un tarannà de diàleg i de conciliació i que en absolut estem
capficats en el que alguns pensen que podria ser el quaternari ni de bon tros. És més,
mentre a altres grups polítics se’ls permet un altre tipus de coses, nosaltres ja li dic que
tots els dies a totes les hores hem de demostrar el nostre tarannà i així ho fem, així ho
fem ací, així s’ha fet a Madrid, etc. Per tant no crec que aqueixa crítica siga merescuda i
he de dir-li en concret sobre el que planteja que li sembla vergonyós, que a un regidor
d’aquest Ajuntament no li semble bé que el president de la corporació en funcions porte
una bandera republicana, dir-li que efectivament estem en democràcia i que estem en
una democràcia basada en un Estat que es defineix com una monarquia parlamentària
per la nostra Constitució, que és la que ens va donar la democràcia, i que la nostra
Constitució estableix uns símbols constitucionals i que de la mateixa forma que aquest
símbol no és constitucional, de la mateixa forma que una bandera espanyola amb aguiló
no és un símbol constitucional i tots estem en contra, el que li dic i el que jo li
demanava al president de la corporació, li demanava un poc de sensibilitat en aqueix
sentit era, que ja que porta un símbol que no és constitucional, que no representa la
nostra democràcia sinó que va en contra precisament dels vint-i-cinc anys de constitució
i els vint-i-cinc anys de democràcia que vam portar en aquest país, li sol·licitava que se’l
llevara, només això, segur que tinc millor currículum republicà en la meua família que
moltíssims dels que hi ha ací, segur, però en qualsevol cas dir-li, es notarà o no es
notarà senyora, en totes les famílies hi ha ovelles negres, però segur que currículum
republicà com en la meua família hi ha pocs, sí o no, Miguel Ángel, res més.”

La Sra. Chavarría, des del públic, intervé: “Bo, per poc l’amiga Fina em xafa el
que li diria jo sobre l’assumpte de les cartes. Bo, vostè, Sr. Miguel Ángel, vostè d’on
és? Del Port, bo, no se li nota gens, i per què ha dit al Port si volen llevar el nom del
Port. Mire vostè, li diré una cosa, a mi fa dos mesos que no em ve la carta de l’Hidro ni
de l’Ono i li ho puc demostrar perquè ve Sagunt, Sagunt. Llavors ja em dirà vostè on
pararan les cartes, aquest matí he anat a Correus i la que porte no és meua, és d’una
veïna perquè tenen un muntó de cartes així i jo li he dit que m’ensenyara les cartes i me
les ha ensenyat per si de cas n’hi havia alguna meua. No senyor, la meua no estava
encara ni tan sols i fa dos mesos. I la Sra. Calero, m’anava a dirigir a ella però no està,
però quina llàstima, potser està al seu poble on va nàixer, potser està al seu poble on va
nàixer, que és on havia d’haver quedat a manar, i vostès el tripartit sembla que la
majoria siguen del Port, sembla mentida, i tiren tan poc, que poc d’amor li tenen a un



poble que els ha donat de menjar, que té cent anys d’història i vostès li van fer la
pantomima o siga qui se la fera donant-se les festes que es van fer. De què ha servit
això?, per a llevar el nom del poble? Hi ha dret a això? Lleve’s vostè el seu cognom,
lleve’s el seu nom i es quede amb el d’Ángel només a veure quina identitat té. Ángeles
hi ha molts, Pedros també, Juanes, Antonios, però els cognoms són un només el del pare
i el de la mare. I el del Port és la nostra identitat i el porta cent anys i vingué Sota y
Aznar per a fer-lo i els hi ha currat els nostres pares, els nostres avis, els nostres oncles,
els nostres germans i no hi ha dret que facen vostès. Val més que en comptes de posar-li
Port Sagunt li posaren Port de Ferro i vull les meues cartes amb el nom de Port Sagunt i
de la de m’ha sobrat a mi tota la vida. Així que ho sent molt si els dol però a mi em dol
molt més el punyal que ens han clavat els mateixos portenys, res més.”

El Sr. RUIZ, des del públic, indica: “Bona vesprada, bé, jo em volia referir al Ple
sobre l’estat del projecte d’urbanització de l’avinguda País Valencià. La segona
pregunta és els passos de vianants d’ací de l’aparcament Sants de la Pedra, aquests
passos que acaben al mur d’eixida i entrada de... què ocorre amb això, són molt
perillosos o es posarà una passarel·la o què ocorrerà ací? Perquè veig que no té... no els
veiem amb molt de sentit. I finalment fer almenys un cant a la pau a l’avinguda ja que
aprofitant l’aparcament de Sants de la Pedra, la nostra proposta és que es pose en una de
les rotondes o dins del passeig un monument a la pau, la pau a tots aquests que han
mort, tots aquells que han mort pel terrorisme i per les guerres, llavors nosaltres, la
nostra proposta és que es faça un monument a les rotondes o dins del parc amb
al·legoria a la pau, un colom de la pau gran que es veja i estar més contents tots,
almenys no deixarem un jònec damunt de l’aparcament i deixarem una avinguda més
bonica ja que els arbres escassejaran, moltes gràcies.”

El regidor del grup el Bloc, Sr. FERNÁNDEZ, diu: “Bé, tenim alguna novetat
respecte a no tant de l’avinguda com de la supressió de passos a nivell, avui hem tingut
una reunió amb els responsables del Ministeri de Foment concretament amb la Direcció
General de Ferrocarrils, crec que el tema ja està prou definit i prou avançat i estem
esperant, i jo crec que serà imminent la cessió de la carretera independentment de la
dotació econòmica perquè segurament eixirà el problema i els hem dit, escolteu, doneu-
nos ja la cessió perquè puguem acabar, sobretot la primera rotonda, la rotonda del
passeig elevat que l’ha de fer la Direcció General i a més la tenen dissenyada i en el
moment que tinguem... nosaltres ja hem pressupostat per al 2004 una partida per a la
intervenció i l’altra part ha de venir per part del Ministeri. D’altra banda hem quedat per
a una reunió amb un dels tècnics que porta el tema de Civis per a acabar de definir, com
tu ja saps i la teua associació, i hem dit la intenció és convertir l’avinguda del País
Valencià en un bulevard i per tant hem de filar molt fi perquè la part, com us vaig
explicar, de jardí siga el més ampla possible.”


